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‘MUCİZE’LER HEP
böyle ansızın gelir!
ARAÇ çarpması sonucu ağır yaralanan
yavru sokak kedisi, Buca Belediyesi
Sokak Hayvanları Rehabilitasyon ve
Bakım Merkezi’ndeki tedavisinin
ardından sağlığına kavuştu. 
Başkan Görkem Duman, yavru kediye
‘Mucize’ adını verdi. � 8’de

‘MİNİK SAVAŞÇI’

‘Kimlerin elinde
can çekişiyor!’
İZMİR Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil
Tugay’ın Körfez temizliği açıklamalarına
tepki gösteren AK Parti Milletvekili
Şebnem Bursalı, “İş devlete olan borçları
ödemeye gelince ‘Paramıza el koydular’
yalanının arkasına saklanıyorlar. İzmirli bu
plansızlık ve israftan yoruldu” dedi. � 4’te

KÖRFEZ KAVGASI

Körfez’de deniz
marulu istilası
‘DENİZ marulu' olarak da
bilinen algler Körfez’de
yeniden artış gösterdi. Prof.
Dr. Doğan Yaşar, deniz
marullarının Körfez’in
doygunluğa eriştiğinin
göstergesi olduğunu
söyledi. � 3’te

YİNE HORTLADI
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KONUT kredilerinde faiz oranlarının düşme eğilimi
göstermesine rağmen beklentinin altında
kaldığına vurgu yapan gayrimenkul danışmanı
Gökçe Üççeşmeler, “Bu, hem konut almak
isteyenler için bir fırsat, hem de emlak sektörüne
olan güvenin yeniden pekişmesinin işaretidir”
derken faiz indirimlerinin domino etkisi yaratacağını
belirten emlak danışmanı Ulus Kızıltuğ, “Bu durum,
sektördeki canlanmayı hızlandıracak ve
gayrimenkul sektörü başta olmak üzere pek çok
sektörü olumlu yönde etkileyerek ekonomiye katkı
sağlayacaktır” değerlendirmesinde bulundu. 
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KONUT kredi faizlerindeki düşme eğiliminin
psikolojik bir harekât olduğunu söyleyen İzmir
Emlak Kulübü Derneği Başkanı Rıdvan Akgün ise,
“Psikolojik harekât diye tabir edebileceğimiz bu faiz
indirimi, aslında halkın moralini yükseltmek, alım
gücünü artırmak ve piyasadaki hareketliliği
canlandırmak amacıyla atılan bir adım” dedi.
Dernek Başkanı Akgün, “Vatandaşlar kiralarla
karşılaştırıldığında, kredi kullanarak ev sahibi
olmanın daha mantıklı bir çözüm olduğunu fark
ediyor. Bu da piyasanın hareketliliğini artıran, 
güven veren bir durum” diye konuştu. �5’te

2021 Tüm Emekliler Sendikası
Örgütlenme ve Eğitim Sekreteri
İbrahim Yılmaz, “Bu maaşlarla gün
geçtikçe emeklinin yaşam hakkını
elinden  alınıyor” derken  Emekliler
Derneği İzmir Şube Başkanı Zekeriya
Beypınar, “Pazarlardaki fiyatlar cep
yakıyor” ifadelerini kullandı. 2021 Tüm
Emekliler Sendikası Konak Şube
Başkanı Ayşe Ekşioğlu da emeklilerin
gittikçe derinleşen bir yoksulluk
sarmalına takılı kaldığını söyledi. � 9’da

TORBALI’DAKİ muhtarlar
buluşmasında yaşanan
sıkıntıları dinleyen İzmir
Büyükşehir Belediye
Başkanı Cemil Tugay,
toplu ulaşım sorunları için
çözüm sözü verdi. � 7’de 

EGE İhracatçı Birlikleri (EİB)
yönetim kurulu başkanları
2024 yılını değerlendirirken,
2025 yılı öngörülerini basın
toplantısında açıkladı.� 9’da 

Yerinde
tespit ve
çözüm

‘ZOR YIL OLACAK’

“Operasyondan
medet umanlar…”

ÇALIŞAN GAZETECİLER GÜNÜ’NE ÖZEL BULUŞMA

GAZETECİLERİN gününü
kutlayan Başkan Kırgöz,
“Dikili  artık su kesintisi
yaşamayan bir ilçe.
Biyolojik arıtma tesisi
projemiz bittiğinde
geleceğin ihtiyaçlarına
hazır hale geleceğiz.
Kısacası Dikili’nin 50 yıllık
geleceğini hazırladık”
diye konuştu. �6’da

Çocukluk hayali

ile gelen kariyer 
8

DAR GELIRLI EMEKLI 
BURNUNDAN SOLUYOR
2025’in ilk yarısında uygulanacak en düşük aylığa tepki gösteren
emekliler, sabredecek ve dayanacak güçlerinin kalmadığını söyledi

‘KUZEYİN YILDIZI’NI
DÜNYA TANIYACAK

Eylem devam
İzmirli mağdur

İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nde
işçilerin
maaşlarının eksik
yatmasından
kaynaklı başlatılan
eylemler sürüyor.
Otobüsler kontak
kapatırken 
işçiler tam gün iş
bıraktı. � 3’te

MUSTAFA GÜNCÜ

mguncu1990@gmail.com
4 A.BUĞRA TOKMAKOĞLU KADİR UĞUR

medyaup@gmail.com
7

İran ve Türkiye

abtokmakoglu@gmail.com

Depremi unuttuk mu?
Babaların babası

Ferdi Baba
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İREM BUSE
KIRKKAYALI

DERİNLEŞEN YOKSULLUK

Meclis’te tepki!
KONAK Belediye Meclisi’nde bazı
sendika üyesi işçiler, ‘Silkeleyin
dediniz işçileri ücretlerinden
ettiniz’ yazılı pankart açarak
borçlar nedeniyle belediyelere
yapılan kesintilere tepki
gösterdi. � 7’de

Görkem
Duman
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CHP İzmir
Milletvekili Ednan
Arslan, AKParti
iktidarının SGK
borçları nedeniyle
CHP’li belediyelerin
kaynaklarının
‘kaynağından
kesme’ yöntemiyle
engellenmesini
eleştirdi. � 4’te
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Jak 
Eskinazi

Dikili Belediye Başkanı Adil Kırgöz, hayata geçirdiği
projeleri ve gelecekteki hedeflerini tek tek anlattı

Adil 
Kırgöz

ÖZELÖZEL
HABERHABER

FAIZLER DUSUYOR
GOZLER FIYATTA
Konut kredisi faizlerindeki düşüş, ev sahibi olma hayali kuranlar için umut ışığı oldu.
Gayrimenkul sektörünün temsilcileri, indirimin piyasayı hareketlendireceği görüşünde
Konut kredisi faizlerindeki düşüş, ev sahibi olma hayali kuranlar için umut ışığı oldu.
Gayrimenkul sektörünün temsilcileri, indirimin piyasayı hareketlendireceği görüşünde
Konut kredisi faizlerindeki düşüş, ev sahibi olma hayali kuranlar için umut ışığı oldu.
Gayrimenkul sektörünün temsilcileri, indirimin piyasayı hareketlendireceği görüşünde
Konut kredisi faizlerindeki düşüş, ev sahibi olma hayali kuranlar için umut ışığı oldu.
Gayrimenkul sektörünün temsilcileri, indirimin piyasayı hareketlendireceği görüşünde
Konut kredisi faizlerindeki düşüş, ev sahibi olma hayali kuranlar için umut ışığı oldu.
Gayrimenkul sektörünün temsilcileri, indirimin piyasayı hareketlendireceği görüşünde
Konut kredisi faizlerindeki düşüş, ev sahibi olma hayali kuranlar için umut ışığı oldu.
Gayrimenkul sektörünün temsilcileri, indirimin piyasayı hareketlendireceği görüşünde
Konut kredisi faizlerindeki düşüş, ev sahibi olma hayali kuranlar için umut ışığı oldu.
Gayrimenkul sektörünün temsilcileri, indirimin piyasayı hareketlendireceği görüşünde
Konut kredisi faizlerindeki düşüş, ev sahibi olma hayali kuranlar için umut ışığı oldu.
Gayrimenkul sektörünün temsilcileri, indirimin piyasayı hareketlendireceği görüşünde
Konut kredisi faizlerindeki düşüş, ev sahibi olma hayali kuranlar için umut ışığı oldu.
Gayrimenkul sektörünün temsilcileri, indirimin piyasayı hareketlendireceği görüşünde
Konut kredisi faizlerindeki düşüş, ev sahibi olma hayali kuranlar için umut ışığı oldu.
Gayrimenkul sektörünün temsilcileri, indirimin piyasayı hareketlendireceği görüşünde
Konut kredisi faizlerindeki düşüş, ev sahibi olma hayali kuranlar için umut ışığı oldu.
Gayrimenkul sektörünün temsilcileri, indirimin piyasayı hareketlendireceği görüşünde

ÖZELÖZEL
HABERHABER

Rıdvan Akgün Gökçe Üççeşmeler Ulus Kızıltuğ
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İbrahim Tatlıses'in kızı Gülşen'den
dünyaya gelen torunu Berfin
Karakeçeli, Oxford Üniversitesi'ne
başvurdu. Usta sanatçının "Urfa'da
Oxford vardı da biz mi okumadık"
sözleri yeniden gündem oldu.
"İmparator" lakaplı ünlü sanatçı
İbrahim Tatlıses yalnızca şarkılarıyla
değil, özel yaşamıyla da sık sık
gündem geliyor. 73 yaşındaki ünlü
şarkıcının torunu Oxford yolcusu
oldu. Sabah'ın haberine göre,
Tatlıses'in kızı Gülşen'den dünyaya
gelen torunu Berfin Karakeçeli,
Oxford Üniversitesi'ne başvurdu.
Harran Üniversitesi Reklamcılık
bölümü mezunu olan Berfin
Karakeçili eğitimine yurt dışında
devam edecek. 

Tatlıses'in torunu 
Oxford yolcusu

Özberk'ten estetik
iddialarına net yanıt!
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İZMİR cemiyet dünyasının tanınmış isimleri
Mövenpick Otel’de düzenlenen yılbaşı yemeğinde
biraraya geldi. Avukat Biriçim Didem Özkardeş’in

ev sahipliğinde gerçekleşen yılbaşı
yemeğinde kırmızı ve ışıltılı kıyafetler ön

plandaydı. Mövenpick Otel şefi Murat
Yıldız’ın hazırladığı lezzetler, yiyecek-
içecek müdürü İlhan Yuluğ ile ekibinin

kusursuz hizmetiyle buluştu.
Yemekte konuşan Didem Özkardeş,

kadın dayanışmasının önemine
dikkati çekerek, “Kadın kadına

destek olursa dünya daha güzel bir
yer olur. Dünyayı kadınlar

kurtaracak diye bir söz var ve
mesleki açıdan da buna

inanıyorum” dedi.
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Ekranlardan uzak olsa da sosyal
medyada adından söz ettiren
Burcu Özberk, estetik iddialarına
yanıt verdi: "Sadece diş estetiğim
var." Ünlü oyuncu, kilosuyla ilgili
samimi açıklamalarda da bulundu.
2013 yılında 'Muhteşem Yüzyıl'
dizisinde 'Huricihan Sultan'
karakteriyle oyunculuğa ilk adımını
atan, Kanal D ekranlarında
yayınlanan Güneş'in Kızları
dizisiyle yıldızı parlayan Burcu
Özberk, şimdilerde ekranlardan
uzak. Ekranlardan uzak olmasına
rağmen Burcu Özberk yaptığı
paylaşımlarla adından söz
ettirmeye devam ediyor.

Melis Sezen 
zirveye oturdu
Melis Sezen, IMDb Starmetre
sıralamasında Türk oyuncular arasında
1. sıraya oturdu ve dünya çapında
büyük bir başarı elde etti. Kanal D
ekranlarında yayınlanan ve reyting
rekorları kıran Sadakatsiz dizisindeki
'Derin' karakteriyle tanınan Sezen,
özellikle son dönemdeki kariyer
başarıları ve aşk hayatıyla sıkça
gündeme geliyor. Melis Sezen yurt
dışında da oldukça fazla ilgi görüyor.
Geçtiğimiz günlerde, İtalya'nın en çok
izlenen talk show programı
Verissimo'ya katılan Sezen, sempatik
tavırlarıyla büyük ilgi toplamıştı.

Burcu
Özberk



SAYFA  03 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

Büyükşehir’de maaş 
krizi hayatı felç etti

“Deniz marulları Körfez’in 
doygunluğunun göstergesi”

İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nde işçilerin maaşlarının
eksik yatmasından kaynaklı
başlatılan eylemler sürüyor.
Otobüsler sabah saatlerinde kontak
kapatırken İZELMAN ve
İZENERJİ işçileri ise tam gün iş
bırakma eylemi yaptı. İZELMAN
işçileri sabah saatlerinde toplu iş
sözleşmesi görüşmelerinin
gerçekleştiği İZTARIM Şirketi
önünde toplandı. Toplantı sonunda
sendika yetkilileri 9 madde
uzlaşıldığını ancak 4 maddede
anlaşılamadığını duyurdu. Konuyla
ilgili açıklamalarda bulunan DİSK
Genel İş 1 No’lu Şube Başkanı
Engin Topal, ¨Bugün, toplu
sözleşme görüşmemizin üçüncü
oturumuydu. Az önce sonlandırdık.
13 maddede görüşme sağladık, 9
madde aynı kaldı. 4 maddede
tartışma olduğu için ertelendi. TİS
görüşmelerimiz bugün daha iyiydi,
daha güzel bir havada geçti.
Umarım aynı hava diğer

görüşmelerde de sağlanacak. TİS
bitene kadar hiçbir yere
ayrılmayacağız, muhtemelen diğer
TİS’lerde de birlikteliği
bozmayarak birbirimize destek
çıkacağız. İşveren kısmen
kendilerince bazı maddelerde
değişiklik istiyor ancak itiraz
ediyoruz. Umarım İZENERJİ
şirketinde de müjdeli haberi alırız.
Eylemlerimize de devam ediyoruz.

Bu sabah ESHOT’ta 06.00-07.00
saatleri arasında çalışma
arkadaşlarımıza açıklama yaptık.
Bu bir eylem değildir. Ulaşım
olduğu için alana gelemedikleri için
başkanlarımıza yanlarına giderek
55 dakikalık bir açıklama yaptık.
TİS’te zaten bilgilendirme
hakkımız var. Bilgilendirmeden
sonra arkadaşlarımız arabalarını
alarak hatlarına başladı. 

ESHOT’u durdurduğumuz yok.
Sözleşmeden doğan hakkımızla
ilgili bilgilendirme yapıyoruz.
Bilgilendirme aslında bizim
görevimiz değildi ama onu da
üstlendik. Gün içerisinde fazla
mesailere devam ediliyor, büro ve
atölye kısmında iş üretmeme
hakkımız devam ediyor. Bugün
yine şube başkanları bir araya
gelerek gerekli açıklamayı
ileteceğiz¨ dedi. 

Genel İş 2 No’lu Şube Başkanı
Ercan Gül de ¨Bu toplu sözleşme
sürecinde taslağımızı 4 şube
yönetim kurulları ve temsilci
arkadaşlarımızla birlikte hazırladık.
İZENERJİ ve  İZELMAN
emekçileri 4 şubenin ve genel-İş
ailesinin omuz omuza durup
ekmeğini büyütmek istiyor. Biz de
bu talebi yerine getirmek
zorundayız. Nasıl maaş ve sosyal
haklarımız için omuz omuza durup
binlerce arkadaşımızla beraber bir
mücadele verdiysek bugün sizlerin
ekmeğinizin büyümesi de bizim
boynumuzun borcu. İZENERJi
ailesi olarak 2 No’lu yönetim
kurulu ve iş yeri temsilcileri adına
ve emekçilerine toplu sözleşmenin
hayırlı olmasını diliyorum¨ diye
konuştu.

Öğrencinin fendi, okulu yendi
İzmir 5. Tüketici Mahkemesi,

ailesi okul yemek ücretini
ödemek istemeyen öğrencinin
yüzde 75'lik bursunu yüzde 25'e
düşüren özel okulun fazladan
aldığı parayı, aileye iade etmesine
hükmetti. Menemen ilçesindeki
özel bir okuldan 4 yıl önce yüzde
75 burs kazanan öğrencinin
annesi Rahşan Aygörmez, oğlu 8.
sınıftayken pahalı bulmaları
nedeniyle yemek hizmeti almak
istemediklerini okul yönetimine
bildirdi. Önce ret cevabı verilen
Aygörmez'in talebi daha sonra
kabul edildi. Aygörmez, bundan
sonra oğlunun kazandığı yüzde

75'lik bursun "finansal indirim"
adıyla yüzde 25'e indirilmesi
üzerine okula düşen burs
nedeniyle fazladan ödediği
ücretin iadesi için Çiğli İlçe
Tüketici Hakem Heyeti
Başkanlığına başvurdu.
Başvurunun kabul edilmesinin

ardından özel okul, İzmir 5.
Tüketici Mahkemesine itirazda
bulundu. Mahkeme, tüketici
Aygörmez'i haklı buldu ve fazla
ödediği 27 bin 438 liranın
kendisine iadesine hükmetti.
Anne Aygörmez, "Aileler haklarını
aramaktan kesinlikle
vazgeçmesinler. Mahkemeyse
mahkeme, davaysa dava.
Sonunda inşallah onların
lehlerine olur. 'Biz böyle bir şey
yaparsak çocuğumuza okulda
mobbing uygulanır mı, baskı olur
mu' diye hiç endişe etmesinler,
hiç öyle bir şey olmadı." diye
konuştu. (AA)

İzmir Körfezi'nde sıklıkla
ortaya çıkan ve halk arasında
‘deniz marulu' olarak da bilinen
algler yeniden artış gösterdi.
Daha önce defalarca Bostanlı
ve Karşıyaka kıyılarında da
görülen deniz marulu, yüzlerce
çeşit canlı türüne ev sahipliği
yapan Çakalburnu Dalyanı'nın
bir noktasında deniz yüzeyini
kapladı. TÜBA Çevre,
Biyoçeşitlilik ve İklim
Değişikliği Çalışma Grubu
Üyesi Prof. Dr. Doğan Yaşar,
deniz marullarının ortaya
çıkmasının normal bir durum
olmadığını belirtti. Deniz
marulunun, körfezin
doygunluğa eriştiğinin bir

göstergesi olduğuna değinen
Prof. Dr. Yaşar, “2012'den
sonra biz bunları görmeye
başladık. 2002 yılında bütün
İzmir Körfezi, büyük kanal
projesinden sonra bütün
arıtmalar çalışmaya başladı.
Körfezimiz masmaviydi.
‘Arıtmaları çalıştırın. Yoksa
yeniden eski günlere döneceğiz'
diye defalarca uyardık. Şu anda
bütün zamanların en kötü
halini yaşıyoruz” şeklinde
konuştu.  Özellikle 2020'den
sonra deniz marullarının artık
her an görür olmaya
başlandığına dikkat çeken
Yaşar, “Önceden yalnızca
bahar aylarında görüyorduk

ama sonradan yılın 12 ayında,
biraz hava sıcaklığı arttığı anda
görmeye başladık. Kirlilik için
‘Küresel ısınma' denildi ama hiç
ilgisi yok. Isınma bunları
tetikler ama eğer ortamda
kirlilik yoksa, hiçbir şey olmaz.
Deniz masmavi olur. Belediye
20-30 tane çevre mühendisi
istihdam edecek. 7/24 bütün
fabrikalardan su örneği alacak.
Çatışmalar var. Bunlar
anlamsız çatışmalar. Yapılacak
tek bir konu var. Arıtmalar
çalıştırıldıktan 1 yıl sonra deniz
masmavi olur. Hiçbir
sorunumuz da kalmaz”
açıklamalarına yer verdi.
(Haber Merkezi)

IBAN’cı dolandırıcı
kıskıvrak yakalandı

Bornova’da girdiği market sahibinin
oğlunun arkadaşı gibi davranarak
alışveriş yapan ve ücreti IBAN ile
göndereceğini söyleyen dolandırıcı, polis
ekipleri tarafından kıskıvrak yakalandı.
Olay 24 Aralık günü öğle saatlerinde
ilçeye bağlı Atatürk Mahallesi’nde bir
markette meydana geldi. İçeri giren O.S.
(26), market sahibi N.K.’nin oğlunun
arkadaşı olarak kendisini tanıtıp, 15 paket
sigara, iki şişe viski ve bir şişe rakı almak
istediğini, ücreti de IBAN ile oğluna
göndereceğini söyledi. Bu esnada iş yeri
sahibinin bir anlık dikkatsizliği esnasında
marketten ayrılan O.S., kayıplara karıştı.
O anlar da marketin güvenlik kamerası
tarafından görüntülendi. Olayın ardından
market sahibi N.K., polise şikayetçi oldu.
Olayın güvenlik kamerasını izleyen ve
saha araştırması yapan polis ekipleri,
şüpheli O.S.’nin yerini tespit etti ve
kıskıvrak yakaladı. Gözaltına alınan
şüphelinin yapılan incelemesinde daha
önce de benzer yöntemlerle dolandırıcılık
yaptığı belirlendi. Şüphelinin işlemlerinin
ardından adliyeye sevk edildi. (İHA)

Devrilen traktörün 
sürücüsü yaralandı
İzmir'de dikkatsizlik ve tedbirsizlik

nedeniyle yaşanan kazalara bir
yenisi eklendi. Beydağ ilçesinde
traktörün devrilmesi sonucu 1
kişi yaralandı. Alınan bilgiye göre,
Cengiz Kahyaoğlu (66)
yönetimindeki 35 AB 1814 plakalı
traktör Yukarı Aktepe
Mahallesinde yoldan çıkarak
şarampole devrildi. Yaralanan
Kahyaoğlu, önce Ödemiş Devlet
Hastanesine kaldırıldı, buradaki
müdahalenin ardından İzmir Katip
Çelebi Üniversitesi Atatürk Eğitim
Ve Araştırma Hastanesine sevk
edildi. (AA)

Denizde faciayı
TCSG-74 önledi
Kuşadası ilçesi açıklarında lastik bot

içerisinde bir grup düzensiz
göçmen olduğu bilgisinin alınması
üzerine görevlendirilen Sahil
Güvenlik Gemisi (TCSG-74)
tarafından Yunanistan
unsurlarınca Türk Karasularına
geri itilen lastik bot içerisindeki
15 düzensiz göçmen (beraberinde
22 çocuk) kurtarılırken, 1 göçmen
kaçakçısı şüphelisi yakalandı.
Düzensiz göçmenler işlemlerinin
ardından İl Göç İdaresi
Müdürlüğü’ne gönderilirken,
göçmen kaçakçısı şüphelisi
hakkında adli işlem başlatıldığı
öğrenildi. (İHA)

5 ilçede kaçak
mal operasyonu
İzmir'de polisin operasyonunda çok

miktarda kaçak tütün ürünü ve
gümrük kaçağı eşya ele geçirildi, 5
şüpheli gözaltına alındı. İzmir
Cumhuriyet Başsavcılığı
koordinesindeki Kaçakçılık
Suçlarıyla Mücadele Şube
Müdürlüğü ekipleri, 2 Ocak'ta
Bornova, Gaziemir, Karabağlar,
Torbalı ve Selçuk’ta operasyon
düzenledi. 3 depo, 1 iş yeri, 1 ev ve
1 minibüste yapılan aramalarda;
piyasa değeri yaklaşık 14 milyon
350 bin TL olan 165 ton katkılı
akaryakıt, 1 milyon 813 bin 200 boş
makaron, 176 bin içi doldurulmuş
makaron, 12 ton kıyılmış tütün, 60
bin sigara filtresi, 344 paket
gümrük kaçağı sigara ve ele çok
sayda malzeme geçirildi. Olayla
ilgili gözaltına alınan 5 şüpheli
serbest bırakıldı. (DHA)
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Rahşan
Aygörmez

Doğan
Yaşar

YAĞMUR DAŞTAN

Belediyede maaşların gecikmesiyle başlayan iş bırakma eylemleri sürüyor. TİS
masaları kurulurken İZELMAN için uzlaşma çıkmadı, ESHOT’ta  belirsizlik hakim
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BURSALI: YALANIN
ardına saklanıyor

“Krizin sorumlusu
Başkan Tugay’dır”

İzmir Büyükşehir Belediye Meclisi
AK Parti Grup Başkanvekili Hakan
Yıldız, İzmir Büyükşehir Belediyesi'nde
yaşanan maaş krizi ve Belediye Başkanı
Cemil Tugay'ın söylemeleri ile ilgili
açıklama yaptı. AK Partili Yıldız yaptığı
açıklamada şunları dile getirdi, "Son
günlerde CHP'li İzmir Büyükşehir
Belediyesi, kamuoyunu ve işçi
kardeşlerimizi yanıltıcı bilgilerle meşgul
etmeye ve hükümetimizi hedef
göstermeye devam etmektedir. Bu
nedenle, bazı gerçekleri açıklama
zarureti doğmuştur. Öncelikle,
İZENERJİ, İZDOĞA ve İZELMAN
gibi belediye şirketlerinin kendi
beyanları üzerinden oluşan vergi
tahakkuklarının toplamı 6 milyar 800
milyon TL’ye ulaşmıştır. Bu rakamlar,
şirketlerin kendi beyanlarına dayalı
olarak 2023 ve 2024 dönemlerine aittir.
Tüm bu vergi borçları, SGK
borçlarından, belediye şirket yönetim
kurulu bizzat sorumludur. Sayın Tugay,
bu borçlardan hesap soracak mıdır?
Bunların oluşturduğu bu sorunları
belediye işçilerine mi ödeteceksiniz?
Tüm bu gerçekler ışığında, değerli işçi
kardeşlerimizin bilmesini isteriz ki;
kendi döneminde borcu % 100 artıran
ve kesinti yapılacağını bilmesine rağmen
başvurusunu Aralık ayının son gününe
bırakan Cemil Tugay, bu durumun asıl
sorumlusudur." (Haber Merkezi)

AK Parti İzmir Milletvekili
Şebnem Busalı, İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Cemil Tugay’ın,
bütçe görüşmeleri sırasında Çevre
Şehircilik ve İklim değişikliği Bakanı
Murat Kurum’un Meclis'te

gösterdiği şişedeki kirli suyu, İzmir’i
kötüleme çabası olarak
nitelendirmesine yanıt verdi. Bursalı,
“O şişedeki su, CHP belediyeciliği içi
bir turnusoldur. İzmir Körfezi’nin

kimlerin elinde can çekiştiğinin en
somut göstergesidir. O şişedeki
kirli su bizzat Sayın Tugay’ın
çözüm üretemediği sorunların bir
sonucudur.

İzmir halkının yıllardır taze
tuttuğu, Körfez’in temizlenme
umudu o şişedeki su ile birlikte
oksijensiz kaldı, can verdi.
Halkımız temiz bir çevre hak
ederken, Başkan’ın bu
durumu çarpıtmaya çalışması
kabul edilemez” dedi. Bursalı,
Tugay’ın İzmir’i “alınıp-satılan
bir şehir” olarak görmesini ise

talihsizlik olarak değerlendirdi. 
“İzmir, tarihi, kültürü ve

değerleriyle köklü bir şehirdir; satın
alınabilecek bir mal gibi ifade
edilmesi bu şehrin asaletine yapılan
bir saygısızlıktır. 

Kimse İzmir’e kötü bir şehir
demedi. Bizim durmadan,
usanmadan söylediğimiz güzel
İzmir’in kötü yönetildiğidir” diyen
Bursalı, İzmir halkının böyle bir
söylemi asla kabul etmeyeceğini
vurguladı. Milletvekili Bursalı,
Başkan Tugay’ın 9 aylık süreçte
Körfez temizliği ve ekolojik yaşam
konusunda önemli yol kat ettiklerine

dair açıklamalarını da eleştirdi. “Ne
yazık ki bu süreçte İzmir’in temel
sorunlarına çözüm üretilmedi. 

Körfez temizliği sözde kaldı,
milyonlarca liralık belediye
kaynakları konserlere ve
organizasyonlara harcandı. İş
devlete olan borçları ödemeye,
işçinin, memurun hakkını ödemeye
gelince de “Paramıza el koydular”
yalanının arkasına saklanıyorlar. İzmirli
bu plansızlık ve israf anlayışından
yoruldu artık” ifadelerini kullandı. 
(Haber Merkezi)

CHP İzmir Milletvekili
Ednan Arslan, AK Parti
iktidarının SGK borçları
nedeniyle CHP’li belediyelerin
kaynaklarının “kaynağından
kesme” yöntemiyle
engellenmesini eleştirdi. “Bir
kaynağından kesme, silkeleme
meselesidir gidiyor. Kimi
silkeliyorsunuz? Kimin
kaynağı? Milletin kaynağı.
AKP, İzmir halkının alın terini
İzmir’e çok görüyor. Kimse
endişe etmesin. Bu şaşı bakış ve
algı oyunlarını İzmir 31 martta
olduğu gibi yerle bir eder”
dedi. Arslan yaptığı yazılı
açıklamada, SGK borçları
nedeniyle İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nin merkezi
idareden alacaklarına el
konulmasına tepki gösterdi.
İzmir’in yıllardır hakkını
alamayan bir konumda
olduğunu,  CHP’li belediyelere
yönelik başlatılan algı

operasyonları ile İzmir halkının
bir kez daha cezalandırılmaya
çalışıldığını vurgulayan Arslan,
“İzmir zaten 40 verip 1 alan,
430.5 milyar TL vergiye karşılık
sadece 18 milyar TL kamu
yatırımı alan bir kent. Yani
İzmir, merkezi bütçeye verdiği
100 liranın sadece 4 lirasını geri
alabiliyor. CHP’li belediyelere
yönelik ekonomik algı
operasyonlarından medet
umanlar, İzmir halkına bunun
hesabını mutlaka verecektir”
dedi. Arslan şöyle devam etti:
“İzmir halkının alın teriyle
oluşan bütçesi, maalesef
merkezi hükümetin SGK
borçları gerekçe gösterilerek
kesiliyor.  Bu durum, İzmir’de
yapılacak yatırımları ve

hizmetleri doğrudan etkileme
amacını taşıyor. Bu sadece
belediyeyi değil, İzmir halkını
cezalandırmaktır. Neden
cezalandırıyor? 31 Mart’ta
CHP’yi belediyelerde iktidar
yaptığı için. Bu şaşı bakış ve algı
oyunlarını İzmir 31 martta
olduğu gibi yerle bir eder.
Belediyelerin bütçesi halkın
hizmeti içindir; bu hizmetler
engellenmemelidir. AKP
iktidarı belediyelerimizle
uğraşacağına; 14 bin 469 TL
maaş ile açlık sınırın altında
yaşamaya mahkum ettiği
emeklilerin, 22 bin 104 TL maaş
ile yoksulluk sınırının 3 kat
altına yaşamaya mahkum ettiği
asgari ücretlilerin, derdine çare
olsun.” (Haber Merkezi)

AK Partili Şebnem Bursalı, İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil Tugay’ın
Körfez temizliği ve belediyenin icraatlarına ilişkin açıklamalarına tepki gösterdi 

“AKP İzmir halkının 
alınterini çok görüyor”

CHP’li Arslan,
“Belediyelerimize

yönelik algı
operasyonlarından
medet umanlar,

İzmir halkına
hesap verecek”

diye konuştu

Demokrat Parti (DP) Medya Tanıtım ve İletişim
Başkan Yardımcılığı görevine, Merkez Karar Kurulu
(MKK) üyesi Dilek Acar Güleç atandı. Atama, Demokrat
Parti Genel Başkanı Gültekin Uysal’ın onayıyla yapıldı.
Dilek Acar Güleç, 2024 yerel seçimlerinde Demokrat
Parti'nin Ödemiş Belediye Başkan adayı olarak kıratı
Ödemiş’te şahlandırmıştı. Son genel kurulda Merkez
Karar Kurulu üyesi seçilen 27 yıllık tecrübeli gazeteci
Güleç, partinin medya ve tanıtım kadrosunda görev
yapacak. Partiden yapılan açıklamada, Güleç’in medya
ve iletişim alanındaki deneyimlerinin Demokrat
Parti’nin tanıtım ve halkla ilişkiler stratejisine önemli
katkılar sunacağı belirtildi. Atamanın, partinin yerel ve
ulusal düzeydeki görünürlüğünü artırma amacı taşıdığı
vurgulandı. (Haber Merkezi)
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İran ve 
Türkiye

Tarihsel gelişmeler açısından bakıldığı
zaman söz konusu iki ülkenin de benzer
özellikler gösterdikleri görülmektedir. Bu
noktada alışkın olduğumuz“Güçlü iki
Orta Doğu ülkesi’’ kavramı her iki ülke
için yaygın olarak kullanılmıştır.  Bugün
bazı istisnalar dışında halen aynı ifade
kullanılmaktadır.

1789 Fransız İhtilali ve ardından
yaşanan milliyetçilik akımı Osmanlı
Devleti’ni ve birçok imparatorluğu etkisi
altına almıştır. Milliyetçilik fikrinin
giderek ağır bastığı bu tarihlerde, çeşitli
isyanlar ile Osmanlı Devleti parçalanmaya
yüz tutmuştur. Dönemin siyasal aktörleri
olan ülkeler -başta İngiltere ile Rusya- bu
siyasal gelişmelerden faydalanmak
niyetiyle bazı siyasal senaryolar kurarak
kendilerine sömürge alanları oluşturmaya
çalışmışlardı. Bu Orta Doğulu ülkeler için
sonun başlangıcı anlamına geliyordu.
Çünkü söz konusu yıllarda bir de Sanayi
Devrimi yaşanmıştı. Bu devrim, üreten
fakat üretecek yeraltı kaynağı olmayan
ülkeler ile üretmeyen fakat yeraltı kaynağı
olan ülkelerin kendi potansiyellerini fark
etmelerini sağlamıştı.

Sanayi Devrimi ile üreten fakat yeraltı
kaynağı olmayan ülkeler üretim
makinelerine kaynak aramaya başladılar.
Orta Doğu, bu konuda cazibe merkezi
olmuş,siyasal aktörler, Orta Doğu’yu
siyasal mücadelenin yaşandığı arenalar
haline getirdiler. Bu gelişmeler bölgeye
hâkim olan Osmanlı Devleti’ni ve İran’ı
olumsuz etkilemiştir. Çünkü her iki ülke
hem hâkim oldukları topraklar açısından
hem de coğrafi konumları gereği
emperyalist güçlerin dikkatini çekebilecek
yerdeydiler. 

Osmanlı devleti hem coğrafi olarak
hem de demografik yapı olarak tehlikeli
bir konumdaydı. Zira İmparatorluk
olduğu için farklı unsurları bünyesinde
barındırıyordu. Bu unsurlar, kendilerini
Osmanlı vatandaşı olarak görüyorlar fakat
dışarıdan da kışkırtılmaya çok müsait
görünüyorlardı. Siyasal olarak güçlü olan
emperyalistlerin yöntemi ise tam da bu
unsurların olduğu bölgeye müdahaleden
ibaretti.  1839 Tanzimat Fermanı,
Osmanlı bürokrasisi ile halkı arasında
bölgeye müdahaleyi engellemek amacıyla
okunmuş bir fermandı. Bu fermanla
Osmanlı Devleti, kendi topraklarında
sadece kendisinin söz sahibi olduğunu
bildirmeye çalışmıştır. Fakat buna rağmen
başarılı olunamamış sonrasında imzaladığı
1876 Kanun-ı Esasi ve 1908 Meşrutiyeti
ile bu amaç tekrarlanmıştır. Fakat sonuçta
yine de istenen başarı elde edilememiş,
Osmanlı Devleti imparatorluk niteliğini
kaybetmiştir. 

İran’da de benzer durumların
görüldüğü dönemin kaynaklarından
anlaşılmaktadır.  Zira ülke hiçbir zaman
siyasal anlamdı istikrarlı bir nitelik
gösterememiştir. Nasreddin Şah (1848-
1896) döneminde Emir’i Kebir aracılığıyla
başlanan modernleşme yani bir nevi
demokratikleşme hamleleri siyasal
anlamda bağımsız olmayan ülkede bir
türlü amacına ulaşamamıştır.  Bu durumu
fırsat bilen yine İngiltere ile Rusya,
bölgeye müdahale etmişlerdir. Bu seferki
siyasal zeminleri ise bölgede meşrutiyet
isteyenler ile Şah yanlısı olanların
taraflarında yer almaları olmuştur. 

Yaşanan mücadeleler ekonomik
anlamda dışarıya bağımlılığı da
körüklemiştir. Bu durum hem bölgede
İngiltere ile Rusya’nın yeni bankalar
kurarak borç para vermelerine yol açmış
hem de siyasal anlamda etkilerinin
artmasını sağlamıştır. Sonuçta 1906 ve
1911 yıllarında önemli meşruti gelişmeler
yaşanmışsa da ülke bugün halen
bağımsızlığını tam olarak kazanmış
değildir.

GÜNCÜ

GÜNCÜ’NÜN GÜNCESİNDEN 
Mustafa mguncu1990@gmail.com

Demokrat Parti’de Dilek 
Acar Güleç’e yeni görev

AK Parti İzmir Milletvekili Yaşar Kırkpınar, SGK borçlarını
ödemeyip yapılan kesintilerden dolayı hükümeti eleştiren
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil Tugay’ın
açıklamalarına tepki gösterdi. Kırkpınar, “İzmir’de başta
Büyükşehir belediyesi olmak üzere, ilçe belediyelerde
yaşanan maaş sıkıntısı CHP’li belediyelerin işbilmezliği ve
emekçilerin hakkına olan bakış açılarının bir örneğidir. Sayın
Tugay’ın demokratik haklarını arayan işçileri işten attırması
başta olmak üzere, emeğinin karşılığını alamayan emekçileri
greve zorlaması ne kadar basiretsiz olduğunu göstermektedir.
Keyfi uygulamalarından ödün vermeyen bir anlayışın, evine
ekmek götürmek için mücadele eden emekçilerin halinden
anlamasını beklemiyoruz. Söz konusu emek ve emekçi olunca
mangalda kül bırakmayanların icraata gelince adete üç
maymunu oynaması da abesle iştigaldir” dedi. (Haber Merkezi)

“İşçi emekçi hakkı derler
icraata gelince üç maymun”

Yaşar 
Kırkpınar

Hakan 
Yıldız

Ednan 
Arslan

Murat 
Kurum

Şebnem
Bursalı
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Karşıyaka’da dokuz 
ay değerlendirmesi!
Karşıyaka Belediye Meclis
toplantısında 9 aylık görev sürecini
değerlendiren Başkan Yıldız Ünsal,
fiziki hizmetlerden sosyal projelere
kadar her alanda örnek çalışmalara
imza attıklarını söyledi. Karşıyaka’nın
tüm sorunlarına çözüm sağlamak ve
daha yaşanabilir bir kent yaratmak için
büyük gayretle çalıştıklarını vurgulayan
Ünsal “Bu hedef doğrultusunda
kentimiz için en iyi hizmetleri üretiyor,
yaşadığımız ekonomik darboğazı
aşmak adına yoğun bir mücadele
veriyoruz. Karşıyakamızın menfaatleri
her şeyin üzerindedir. Katkı sunmak
isteyen kim varsa el ele vermeye
hazırız” dedi. 3 Nisan 2024 tarihinden
itibaren halkın verdiği oylara sahip
çıkmak için gece gündüz demeden
çalıştıklarını vurgulayan Ünsal
“Karşıyaka’nın menfaati için her kapıyı
çalmaya ve herkesle iletişim kurmaya
hazırım. Çünkü ben Karşıyakamızın
menfaatlerini tüm siyasi oluşumların
ve söylemlerin üzerinde görürüm” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

“Çeşme’ye ortak
fikirlerle hizmet”
Çeşme Belediye Başkanı Lâl
Denizli’nin yönetiminde
gerçekleştirilen 2025 yılı Ocak Ayı
Olağan Meclis Toplantısı
gerçekleştirildi. Başkan Lâl Denizli,
toplantının dilek ve temenniler
bölümünde, 2024 yılında başkan
yardımcıları, meclis üyeleri, müdürler
ve belediye ekipleri ile büyük bir
özveri ile yoğun ve hummalı bir
çalışma yürüttüklerini belirterek,
şunları söyledi:  “Vatandaşlarımızla iç
içe, sahadan gelen sesi dinleyerek,
esnafımızı ziyaret ederek,
toplantılarımızı mesleki öbek
odaklarına göre gerçekleştirerek
çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Çünkü
katılımcılık esasıyla vatandaşlardan
gelen talepleri dinleyerek, onları
ziyaret ederek, ortak bir akılla
Çeşme’ye dair fikirleri ortaya koymak
için çalışıyoruz. 2024 yılını sistemimizi
kurarken, katılımcılık anlayışıyla
tahsis ettiğimiz bir yönetim modelinde
iyi bir ivmeyle geride bıraktığımızı
düşünüyoruz.” (Haber Merkezi)

Türkiye Cumhuriyeti Merkez
Bankası’nın faiz indirimi kararı
sonrası bankaların konut kredisi
faizlerini güncellemeye başlaması,
ev sahibi olmayı planlayan
vatandaşlar için umut ışığı oldu.
Ancak sektör temsilcileri, mevcut
faiz oranlarının hala birçok kişi için
yüksek olduğunu, daha fazla
indirimin hem alıcıları hem de
piyasayı rahatlatacağını vurguluyor.

Konut kredilerinde faiz
oranlarının düşme eğilimi

göstermesine
rağmen
beklentinin
altında
kaldığına
vurgu yapan
gayrimenkul
danışmanı
Gökçe
Üççeşmeler,
“Konut alma
hayali
kuranların,
özellikle son

birkaç yıl içinde yaşanan ekonomik
dalgalanmalarla birlikte daha da
zorlu hale gelen süreçlerin
ardından, nihayet bir müjde alması,
elbette hepimiz için sevindirici bir
gelişme. Merkez Bankası'nın faiz
indirimi kararı, bu süreçte önemli
bir kilometre taşıydı. Ancak, bu
yalnızca bir başlangıçtı. Zira birçok
vatandaşımız hala düşük faizli
kredi imkânlarının artmasını, daha
geniş erişim imkanları sağlamasını
bekliyordu. Bu isteğe kulak veren
bankalarda konut kredisi faizlerini
güncellemeye başladılar. Bugün,
özellikle yüzde 3’ün altında faizle
kredi veren banka sayısının hızla
arttığını görmek, gerçekten çok
umut verici bir gelişme. Bu, hem
konut almak isteyenler için bir
fırsat, hem de gayrimenkul
sektörüne olan güvenin yeniden
pekişmesinin işaretidir. Ancak, bu
gelişmeleri olumlu görmekle
birlikte, bir noktada daha fazla
indirim gerektiğini de
unutmamalıyız. Hala yüksek faiz
oranları, birçok insanın ev sahibi
olma hayalini ertelemesine
neden oluyor. Zira konut
kredisi, insanların uzun vadeli
planlarında büyük bir yer
tutuyor ve bu borcun ödeme
koşulları, hayat standartlarını
doğrudan etkileyebiliyor” dedi.

PSİKOLOJİK HAREKÂT
Konut kredi faizlerindeki

düşme eğiliminin psikolojik bir
harekât olduğuna dikkatleri
çeken İzmir Emlak Kulübü
Derneği Başkanı Rıdvan Akgün,
“Psikolojik harekât diye tabir
edebileceğimiz bu faiz indirimi,
aslında halkın moralini yükseltmek,
alım gücünü artırmak ve piyasadaki

hareketliliği canlandırmak
amacıyla atılan bir adım. Faizlerin
2.80’den 2.79’a inmesi gibi küçük
bir değişiklik, belki yüzdelik olarak
büyük bir avantaj sağlamasa da
psikolojik olarak büyük bir etki
yaratıyor. Şu anda özellikle 1-3 ile
3-5 milyon TL arasında olan
gayrimenkuller için Kasım ve
Aralık aylarından bu yana ciddi bir
satış hareketliliği gözlemliyoruz.
İzmir Emlak Kulübü Derneği
olarak bizler de üyelerimiz ve
şirketimiz aracılığıyla bu talepleri
aktif olarak takip ediyoruz.
Piyasada bir canlanma var ve
özellikle yüzde 50 kadar kredi
kullanarak taşınmaz alan
müşteriler piyasaya yön veriyor”
ifadelerini kullandı.

‘AVANTAJLI TARAFLAR’
Beklenenden yüksek olan konut

kredi faizlerinin cazip yanlarının da
olduğunu dile getiren Başkan
Akgün, “Barınma maliyetlerinin

yüksekliği ve
kiraların artışı,
vatandaşları kredi
kullanmaya teşvik
ediyor. Bugün, 30
bin lira aylık kira
ödeyen için 1
milyon TL kredi
kullanarak konut
almak cazip
olabiliyor. Kira
ödemektense
taksit ödemek
daha faydalı
görülebiliyor.

Kullanılan bu kredi aslında ödediği
kiradan tasarruf etmesine ve
gayrimenkulün değer artışından

faydalanmasına olanak
tanıyor. 
Bu da gösteriyor ki,
yüksek faiz oranlarına
rağmen, gayrimenkul
almak, kirada
oturmaktan daha avantajlı
hale gelebiliyor.
Önümüzdeki yıl, 2025’te
gayrimenkul satışlarının 2024'ten
daha fazla olacağı kanaatindeyiz.
Çünkü vatandaşlar, kiralarla
karşılaştırıldığında, kredi
kullanarak ev sahibi olmanın daha
mantıklı bir çözüm olduğunu fark
ediyorlar. Bu da piyasanın
hareketliliğini artıran, güven veren
bir durum” diye konuştu.

‘UZUN VADELİ YATIRIM’
Konuta yönelik yatırımların

uzun vadeli olduğuna vurgu yapan
emlak danışmanı Ulus Kızıltuğ,
“Öncelikle, bankaların
sunduğu konut kredisi
faiz oranlarının hala
yüksek olduğunun
farkındayız. Örneğin,
yüzde 2,79 faiz oranıyla
1 milyon liralık bir
kredi, 28 bin 966 TL
aylık taksitle, toplamda
3 milyon 475 bin TL
geri ödemeye denk
geliyor. Bir diğer
seçenek olan yüzde 2,89
faiz oranı ile aynı kredi,
aylık 29 bin 878 TL taksitle,
toplamda 3 milyon 605 bin TL geri
ödeme gerektiriyor. Bu oranlar, ilk
bakışta yüksek gibi görünebilir,
ancak burada önemli olan nokta,
konut alımının uzun vadeli bir
yatırım olduğunu unutmamamız

gerektiğidir.
Konut üretimi ve satışı açısından
da enflasyon karşısında değer
kazanan gayrimenkuller uzun
vadede doğru bir yatırım aracı
olacaktır” şeklinde konuştu.

‘DOMİNO ETKİSİ’ 
Merkez Bankası’nın faiz

indirimlerinin domino etkisi
yaratacağına dikkatleri çeken
Kızıltuğ, “Konut kredilerinin cazip
hale gelmesi, sadece alıcıyı değil,

tüm sektörü olumlu yönde
etkileyecek bir gelişmedir.
Müteahhitler, gayrimenkul
danışmanları ve konut
alıcıları, bankaların faiz
indirimleriyle daha uygun
ödeme koşullarıyla
karşılaşarak bu süreçten
fayda sağlayacaklardır.
Önümüzdeki dönemde,
Merkez Bankası'nın 
faiz indirimine devam
etmesiyle birlikte, bankalar
da konut kredisi faiz

oranlarını daha da aşağıya
çekeceklerdir. Bu durum, sektördeki
canlanmayı hızlandıracak ve
gayrimenkul sektörü başta olmak
üzere pek çok sektörü olumlu yönde
etkileyerek ekonomiye katkı
sağlayacaktır” dedi.

Ülkemizde gündem çok hızlı değişiyor.
2024 yılının son günlerini ağırlıklı olarak
ekonomi ve asgari ücret tartışmalarıyla
geçirdik. 

Siyasette ise MHP Lideri Devlet
Bahçeli’nin PKK ve Öcalan konusundaki
çıkışının ardından yürütülen görüşme
trafiği tüm ülkenin dikkatle takip ettiği bir
konuya dönüştü. Heyetler arası
görüşmeler, İmralı’dan çıkacak mesajlar,
siyasi liderlerin farklı beklentileri ve
Anayasa tartışmaları derken bu gündem
ara ara sakinleşse de yıl boyunca ülkemizin
en önemli tartışma noktalarından biri
olacak.

Unutmamamız gereken konuların

başında ise yakın geçmişte
ülkenin farklı bölgelerini
derinden etkileyen deprem
gerçeği geliyor.

Son günlerde İstanbul başta
olmak üzere deprem üretme

potansiyeli bulunan farklı kentler ve
bölgeler özelinde Yer ve Deprem Bilimci
Prof. Dr. Naci Görür’ün açıklamalarını
takip ediyorum.

Akdeniz ve Güneydoğu Anadolu
Bölgesi’nden 11 ili etkileyen Maraş ve
Hatay depremlerinden bu yana ülkeyi
bekleyen felaketler, depreme karşı
alınabilecek önlemler, yeni kurulacak
şehirlerdeki deprem dirençli alanların
oluşturulması gibi farklı konularda
bıkmadan, usanmadan gücü ve sesi
yettiğince açıklama yapmaya devam ediyor.

Naci Görür Hoca’yı ne kadar dinleyen
var bilmiyorum ancak sahada yapılan
çalışmalar hem yerel yönetimler hem de
merkezi hükümetin depreme karşı
hassasiyetlerinin giderek azaldığını fark
etmemek mümkün değil.

RİSKLİ İZMİR
İzmir’de 100’den fazla vatandaşımızın

hayatını kaybettiği 30 Ekim deprem faciası
bu kadar yakınımızdayken, Seferihisar’da
yaşanan tsunami felaketi üzerinden henüz

çok da vakit geçmemiş olmasına rağmen
özellikle İzmir’in en önemli gündeminin
deprem ve depreme karşı atılacak adımlar
olması şart.

İzmir’de mevcut yapı stokunun yüzde
60’ından
fazlasının
mevcut
teknolojiye,
mühendisliğe ve
standartlara
uygun olmadığı,
kaba tabirle
‘kaçak’ olduğu
gibi önemli bir
bilgi var
elimizde. Kent
merkezindeki
birçok ilçede
daracık sokaklar
boyunca uzanan sağlıksız yapılar olası bir
depremde içerisine günlerce girilemeyecek
düzeyde moloz yığınına dönüşme
potansiyeli taşıyor.

Hatay depreminde günlerce girilemeyen
sokaklardaki yıkıntılar içerisinde insanların
yardım çığlıklarıyla binalarda yardım
dileyerek hayatlarını kaybettiklerine şahit
olduk.

Bayraklı’da çok sınırlı bir bölgede
etkisini gösteren depremde bile yapmaya

çalıştıklarımız/başarımız ortada. Büyük
ölçekli bir depremde hem de birden fazla
şehri etkileyen bir afette ortaya çıkacak
kaosla nasıl mücadele edeceğimizi
düşünmek istemesem de maalesef bu

duruma alışkın
olmalıyız.

Son İzmir
depreminden
sonra yaşadığım
ilçe Karşıyaka’da
birer ikişer
dönüşen binaların
yıkılma anlarında
temel kazılarında
ortaya çıkan
manzaralar
oldukça
korkunçtu. Temeli
çürüyen,

korozyona uğrayan, Allah’a emanet bir
pozisyonda yaşamın sürdüğü binalarda
potansiyel ölü olarak depremi bekleyenleri
rahatlamamız gerekiyor.

Ev-arsa sorununun arşa çıktığı İzmir’de
sağlıklı ve erişilebilir konutların sivil
toplum, kamu ve yerel yönetim iş birliği ile
acilen hayata geçirilmesi şart.

Her an meydana gelebilecek bir
depreme karşı unutmuş numarası
yapmanın faydası yok maalesef.

Konut kredisi faizlerindeki düşüş, ev sahibi olma hayali kuranlar için umut ışığı olurken,
sektör temsilcileri indirimin piyasayı canlandıracağını ve domino etkisi yapacağını söyledi

Faizlerde küçük adımlar, 
umutlarda büyük dalgalar

TOKMAKOĞLU 
Depremi
unuttuk mu?

A.BUĞRA 

ANLIK BİRİKİMLERİN TOPLAMI 
bugra@kesfetsek.com

Lâl
Denizli

Lâl
Denizli

Lâl
Denizli
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Denizli

Lâl
Denizli

Lâl
Denizli

Lâl
Denizli

Lâl
Denizli

Lâl
Denizli

NİHAT
AK

ÖZELÖZEL
HABERHABER

Gökçe Üççeşmeler 

Rıdvan Akgün

Ulus Kızıltuğ
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BAŞKAN ADİL KIRGÖZ, İZMİR’DE GAZETECİLERE İCRAATLARINI ANLATTI

Dikili Belediye Başkanı Adil Kırgöz, 10
Ocak Çalışan Gazeteciler Günü dolayısıyla
ilçedeki basın mensuplarıyla İzmir’de
Kordon Otel’de bir araya geldi. Başkan
Kırgöz, görev süresi boyunca hayata geçirdiği
projeleri ve gelecekteki hedeflerini paylaştı.
Su sorunundan altyapıya, kültür
merkezinden bisiklet yollarına kadar birçok
konuda açıklamalarda bulunan Kırgöz,
Dikili’nin gelişimine dair önemli mesajlar
verdi. Başkan Kırgöz, göreve geldiğinde
Dikili Belediyesi’nin İzmir’in en borçlu
belediyelerinden biri olduğunu hatırlatarak,
Büyükşehir Belediyesi’nin desteğiyle kısa
sürede mali yapıyı toparladıklarını söyledi.
“Göreve başladığımızda çalışanların
maaşlarını bile ödeyemeyen bir belediyeydik.
Hızla toparlandık ve
önemli projeler
gerçekleştirdik. 170
kilometrelik içme
suyu hattını
yenileyerek Dikili’nin
su sorununu çözdük”
dedi. SGK borçlarıyla
ilgili de bilgi veren
Başkan Kırgöz, 230
milyon TL’lik borcun
büyük bir kısmının
yapılandırıldığını,
kalan kısmı için ise
planlamaların
sürdüğünü belirtti.
“Borçsuz belediye
olmaz, önemli olan bu borçların
sürdürülebilir olmasıdır” açıklamasını yaptı.
Dikili’deki kültürel alan eksikliğini gidermek
için Mustafa Kemal Atatürk Kültür
Merkezi’ni inşa ettiklerini belirten Kırgöz,
“Hiçbir destek almadan, kendi
imkanlarımızla bu merkezi hayata geçirdik.
Ayrıca kent merkezindeki riskli ve atıl binayı
yenileyerek hem güvenli bir yapı oluşturduk
hem de bölgeye değer kattık” ifadelerini
kullandı. Kent genelindeki altyapı
çalışmalarını anlatan Kırgöz, “Temiz su
altyapısını yenileyerek su taşkınlarının önüne

geçtik. Trafik sorunlarını çözmek için çevre
yolları ve kuzey-güney aksı oluşturduk.
Kentin birçok caddesini yeniden düzenledik,
240 kilometrelik asfalt döktük ve park
alanlarını artırdık” dedi. Dikili sahillerindeki
işgallere son verdiklerini vurgulayan Kırgöz,
“Sahilleri halkın kullanımına açtık.
Yenilenen Sevgi Yolu artık halkın keyifle
vakit geçirebileceği bir yer haline geldi.
Ayrıca parklarımızı yenileyip sosyal donatı
alanları oluşturduk” diye konuştu. Başkan
Kırgöz, ilçede plaj sporlarına yönelik tesisler
kurduklarını ve bu tesislerde Avrupa ve

Dünya Plaj Voleybol
Şampiyonası gibi uluslararası
organizasyonlar
düzenlediklerini belirtti. “Bu
etkinlikler sayesinde eylül
ayında Dikili’de 750 yabancı
sporcuyu ağırladık” dedi. Yeni
pazaryerleri ve düğün
salonlarıyla ilgili çalışmaları
anlatan Kırgöz, “Cumartesi
üretici pazarını kurduk,
Çandarlı’daki pazaryerini
yeniledik” diye konuştu.
Kırgöz, İzmir Büyükşehir

Belediyesi’nin katkılarıyla 66 milyon
Euro’luk krediyle ileri biyolojik arıtma tesisi
inşa edileceğini ve bu tesisin ilçenin
altyapısını güçlendireceğini ifade etti. “Dikili
artık su kesintisi yaşamayan bir ilçe. Bu proje
tamamlandığında ilçemiz geleceğin
ihtiyaçlarına hazır hale gelecek. Ayrıca
Dikili’ye doğalgazı getirerek 5 bin aboneye
ulaştık. Kısacası Dikilimizin 50 yıllık
geleceğini hazırladık” dedi. Bergama, Dikili
ve Aliağa’nın yeni bir il olması fikri hakkında
da görüş bildiren Başkan Kırgöz, “Biz İzmirli
olmaktan memnunuz” diye konuştu.

“Dikilimiz’in 50 yıllık 
geleceğini hazırladık”

9 Ocak 2025 Perşembe6 YEREL YÖNETİMLEREditör: Kazım Erkmen Tasarım: Serkan Önder

Konak Belediyesi daha modern ve yaşanabilir
bir ilçe hedefi doğrultusunda asfaltlama,
kaldırım yenileme, bakım ve onarım
çalışmalarını aralıksız sürdürüyor. Fen İşleri
Müdürlüğü’ne bağlı ekipler, program

doğrultusunda son olarak Mersinli
Mahallesi’nde 6 sokağa birden el attı.
Tekniğine ve standartlara uygun şekilde
asfalt serimi yapan ekipler, kaldırım
yenilemesi de gerçekleştiriyor. Asfalt
Şantiye Birimi ekipleri geçen yılın
ortalarından itibaren 2 bin 164 sokak ve
caddede asfalt yama işlemi
gerçekleştirdi. Başkan Nilüfer Çınarlı
Mutlu, “İhtiyaçları yerinde belirlemeye ve
program doğrultusunda bunları

karşılamaya devam edeceğiz. Daha modern
ve yaşanabilir bir Konak hedefimize adım
adım ilerleyeceğiz. Özveriyle çalışan
personelimize teşekkür ediyorum” dedi.
(Haber Merkezi)
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Daha yaşanabilir modern 
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Balçova’ya kent 
lokantası geliyor 
Balçova Belediye Başkanı Onur Yiğit,
vatandaşa uygun fiyatlı yemek imkanı
sunan kent lokantasını bir ay içinde
hizmete açmayı hedeflediklerini söyledi.
Korutürk Mahallesi’nde bulunan
Ercüment Özgür Sosyal Tesisleri
içerisinde bulunan kafeteryayı
dönüştürdüklerini, bu amaçla başlayan
tadilatın devam ettiğini belirten Yiğit,
günlük 250 kişiye sıcak yemek imkanı
sunacaklarını söyledi. Başkan Yiğit, “Biz
zaten yardım gereksinimi duyan
vatandaşlarımıza, aşevimiz vasıtasıyla
günlük sıcak yemek ulaştırıyoruz. Kısa bir
süre içerisinde kent lokantamız ile uygun
fiyatlı sıcak yemek imkanı da sunacağız”
diye konuştu. (Haber Merkezi)

“Esnafı ezmeden, 
halk ezilmeden”
Efes Selçuk Belediye Başkanı Filiz
Ceritoğlu Sengel’in örnek sosyal
belediyecilik uygulamalarından olan Halk
Ekmek Büfelerine vatandaş yoğun ilgi
gösteriyor. Hem yerel esnafın hem de
vatandaşın korunduğu uygulamayla
vatandaşların bütçesine katkı sunuluyor.
Başkan Sengel, “İlçemizde ekmek fiyatı
12,5 lira oldu, belediye büfelerinde 9 lira.
Biz ne fırıncıyı ne de bakkalı ezdirelim
ama halkı da mağdur etmeyelim diye
direnmeye çalışıyoruz” dedi. Sengel,
Belevi’de çalışmaları süren ekmek fırınını
yakında hizmete açacaklarını müjdeledi.
(Haber Merkezi)

Ada’nın yıpranan
yollarına makyaj
Kuşadası Belediyesi, kent genelinde
yürüttüğü yol yapım ve bakım
çalışmalarını 2025’te de kesintisiz
sürdürüyor. Eş zamanlı olarak birçok
mahallede eskiyen yolları yenileyen Fen
İşleri Müdürlüğü ekipleri, üstyapı
sorunlarına kalıcı çözümler üretmek
amacıyla mesai yapıyor.. Ekipler son
olarak, Bayraklıdede Mahallesi’nde
bulunan 460’ıncı Sokak ve bağlantı
yollarını kapsayan 4 bin 500 metrekarelik
alana kilit parke taşı döşemeye başladı.
Çalışmaları memnuniyetle karşılayan
bölge sakinleri, Başkan Ömer Günel’e
teşekkür etti. Kuşadası Belediyesi
geçtiğimiz yıl Bayraklıdede Mahallesi’ni
2.77 kilometre yeni yolla buluşturmuştu.
(Haber Merkezi)

Güzelbahçe Belediyesi, 2025 yılının ilk
günlerinde de ilçenin çeşitli yerlerinde
çalışmalarına hız kesmeden devam ediyor.
İlçenin birçok alanında çalışmalar yürüten

Güzelbahçe Belediyesi ekipleri,
Güzelbahçe’yi adeta bir şantiye alanına
çevirdi. Başkan Mustafa Günay, “2024’e
hızlı başlayarak projelerimizin birçoğunu
yıl bitmeden tamamladık, bazılarına
devam ediyoruz. Belediye olarak halkın
iyi ve kötü gününde, mutluluğunda
sağlığında yanında olmak zorundayız.
Yerel yönetimin en önemli görevi halkının
mutluluğu ve onların ilçesinde iyi
koşullarda yaşatabilmek olmalı. Biz de
elimizden geldiğince en iyisini yapmaya
çalışıyoruz. Güzelbahçe’yi İzmir’in en

güzel ilçesi yapmak için elimizden gelen
bütün çabayı gösteriyoruz” diye konuştu.
(Haber Merkezi)
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İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay, Torbalı programı kapsamında mahalle
muhtarlarıyla bir araya geldi. Torbalı
Belediyesi’nin ev sahipliğinde İsmail Uygur Kültür
Merkezi’nde düzenlenen toplantıya Başkan Dr.
Cemil Tugay’ın yanı sıra Torbalı Belediye Başkanı
Övünç Demir, İzmir Büyükşehir Belediyesi
bürokratları ve Torbalı muhtarları katıldı.
Toplantının açılış konuşmasını yapan Torbalı
Belediye Başkanı Övünç Demir, muhtarlarla
sürekli istişare içinde olduklarını belirterek Başkan
Dr. Cemil Tugay’ın muhtarları dinlemeye geldiğini
ifade etti. Toplantıda muhtarlara seslenen Başkan
Tugay, “Sizlerin bizlere ileteceği konulara ekstra
hassasiyet gösterecek insanlarız. Bugün de bundan
sonra da… Önceliğimiz aramızda bir iletişim

eksikliği varsa onları gidermek. Siz bize
ulaşabiliyor olmalısınız, biz sizi duyuyor olmalıyız.
Onun dışında da malum İzmir 30 ilçesiyle, 4 buçuk
milyon nüfusuyla büyük bir şehir. Bizler İzmir
Büyükşehir Belediyesi olarak altyapı, kentsel
dönüşüm, çevre sorunları gibi konularla öncelikli
olarak ilgileniyoruz. Diğer taraftan insanlarımızın
ihtiyacı olan diğer tüm hizmetleri de yapmaya
çalışıyoruz. Sizler de taleplerinizi hem bugün, hem
diğer zamanlarda iletebilirsiniz” şeklinde konuştu. 

Toplantıda Torbalı’da görev yapan muhtarlar
mahalle ve köylerinde yaşadıkları sorunları dile
getirdi.  Başkan Tugay ve büyükşehir bürokratları
muhtarların taleplerini teker teker not aldı.
Muhtarlardan gelen taleplerin başında toplu
ulaşım konusu yer aldı. Başkan Tugay, “İZTAŞIT

projesini hayata geçirmek için görüşmelerimiz
sürüyor. Ana çerçevede uzlaşıldı. Fiyatla ilgili bir
uzlaşma konusu var. Uzlaşılırsa köylerde yaşanan
toplu ulaşım sorunu çözülecek. Uzlaşı olmazsa da
ESHOT’u devreye sokacağız. Küçük yerleşim
yerlerindeki sefer sıklığını artırmak için ESHOT’a
küçük araçlar alıyoruz. Gerekirse onları devreye
sokacağız ve bu sorunu çözeceğiz” ifadelerini
kullandı.

Torbalı Belediye Başkanı Övünç Demir ise
“Büyükşehir bürokratlarımız cansiperane
çalışıyorlar. Ben böyle bir kadro kurduğu için
Cemil Başkan’a teşekkür ediyorum. İnanıyorum
2029 yılında bambaşka bir İzmir, bambaşka bir
Torbalı göreceksiniz. Bunu hep beraber çalışarak
ispat edeceğiz” dedi. (Haber Merkezi)

Konak Belediyesi Meclisi’nin
Ocak ayı ikinci oturumuna
işçilerin ilginç protestosu damga
vurdu. Bazı sendika üyesi işçiler,
“Silkeleyin dediniz işçileri
ücretlerinden ettiniz” yazılı
pankart açarak borçlar nedeniyle
belediyelere yapılan kesintilere
tepki gösterdi. AK Parti
sıralarına seslenen işçiler, yapılan
kesintiler nedeniyle belediyelerin
maaşları ödemekte zorluk
yaşadığını ileri sürdü. Eylemin
muhatabının Konak Belediyesi
olmadığını vurgulayan Başkan

Nilüfer Çınarlı Mutlu, “Biz
ödemeleri yapıyoruz.
Silkeleyenlerden hesap sormak
için sizi silkeleyenlerin parti
binası önüne davet edelim” dedi.
Başkan Mutlu, zabıta ücret
tarifeleri ve esnafın durumuyla
ilgili sorulara da yanıt verdi.
Esnafın yaşadığı ekonomik
sıkıntının sebebinin belediyeler
değil, uygulanan merkezi
ekonomik politikalar olduğunun
altını çizen Başkan Mutlu,
“Bugün esnaf günü siftah
yapamadan kapatıyorsa; artık ne

yapacağını şaşırmış, içeride nesi
varsa kaldırıma koyup
sergileyerek satma umudu
taşıyorsa bunun sebebi biz
değiliz. Bizim üzerimize düşen,
işgalin ortadan kaldırılması.
İnsanlar işgal istemiyor, rahat
yürümek istiyor” ifadelerini
kullandı. Öte yandan,
Kemeraltı’ndaki tarihi binasında
hizmete başlayacak olan Ayla
Ökmen Oyun Evi’nin açılışına
CHP Genel Başkanı Özgür
Özel’in katılacağının müjdesini
verdi. (Haber Merkezi)

Konak Meclisi’ne ilginç
protesto damga vurdu

Bornova Belediyesi, parklar, bahçeler
ve diğer yeşil alanlarda kış bakım
çalışmalarına başladı. Budama
işlemleriyle ağaçların sağlıklı gelişimi
desteklenirken, tehlike oluşturan dallar
kesiliyor ve elde edilen odunlar ihtiyaç
sahibi ailelere yakacak olarak
ulaştırılıyor. Parklardaki oyuncaklar,
banklar ve spor alanlarının bakımları
yapılırken kullanılamaz durumda
olanlar yenileriyle değiştiriliyor. Başkan
Ömer Eşki, hem çevreyi korumayı hem
de sosyal dayanışmayı bir arada
sürdürdüklerini vurguladı. 

Bornova Belediyesi, ilçe genelinde
parklar, bahçeler, refüjler, meydanlar
ve kaldırımlarda kış bakım
çalışmalarını başlattı. Budama sezonu
kapsamında ağaçların sağlıklı gelişimini
desteklemek ve çevre güvenliğini
sağlamak için ağaçlar özenle budanıyor,
tehlike oluşturabilecek dallar kesiliyor.
Bunun yanı sıra parklar ve peyzaj
alanlarına mevsimlik çiçekler ve bitkiler
dikilerek ilçeye renk katılıyor.
Kullanılmayacak durumda olan
banklar, spor aletleri ve oyuncaklar
yenileniyor. (Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay, Demokrasi, Dostluk ve
Dayanışma Derneği Başkanı Kemal
Özçakar’ın ev sahipliğinde Tarihi
Havagazı Fabrikası Kültür Merkezi’nde
gerçekleştirilen Dostluk ve Dayanışma
Gecesi’ne katıldı. Dernek yönetimi ve
üyeleriyle bir araya gelen Başkan Tugay,
bir aradalık ve güç birliği vurgusu yaptı.
Geceye, Cumhuriyet Halk Partisi eski
Genel Sekreteri Prof. Dr. Kamil Okyay
Sındır da katıldı. Gecede konuşma yapan
Başkan Tugay, bir avuç insan olmanın
ötesine geçmek gerektiğini belirterek “O
yüzden bu birliktelikler güzel ama bu
küçük esintiler, bir şekilde büyük
rüzgarlara dönüşmeli. Bu salonlarda
olmayan milyonlarca insanı etkilemeli.

Onlar bu rüzgarı hissetmeli. Bunun için
mücadele etmeye değer. Ayrışmak
kolay, bir arada kalmak zor. Doğru
anlaşılmayı, güç birliği yapmayı, hep
beraber ortak çabalar içinde olmayı
umuyorum ve bekliyorum” diye konuştu.
Demokrasi, Dostluk ve Dayanışma
Derneği Başkanı Kemal Özçakar ise “Biz
dayanışmayı hep birlikte öreceğimizi
düşünüyoruz. Üyelerimizi çoğaltmak
istiyoruz. 7 Aralık'ta yaptığımız
kongreden sonra yeni bir yönetim geldi.
Derneğimizin 17 yıllık geçmişinde yeni
bir sayfa, yeni bir dalga oluşturmak
istiyoruz. Sevgili Cemil Başkanımıza bu
olanakları bize sağladığı için ayrıca çok
teşekkür ediyorum” ifadelerini kullandı.
(Haber Merkezi)
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Babaların
babası
Ferdi Baba

O yılları yaşamayan bilmez.
Hatta iddia ediyorum idrak dahi

edemez.
Bir zamanların memleketinde belki de

en çok sorulan sorusuna cevap vermek
mi? Yürek ister.

Hadi söyle bakalım.
Ferdici misin? Orhancı mı?
“Ne sağcı, ne solcu. Orta yolcuyum”

der gibi cevap veremezdin.
“İbo”“Müslüm” zinhar. Kabul görmez.
Bi kere net olman lazım.
Takım tutar gibi.
Biri Fenerbahçe ise öteki Galatasaray
Biri Ronaldo’ysa öteki Messi.
Yani anlayacağın biri varsa öteki yok.
88 yazında Karabağlar Sanayi sitesi

öyleydi.
Biz mi?
Dükkanın duvarları boydan boya Ferdi

posteriydi.
Orta yerdeki tezgahın üstünde

kapakları kırık gri bir teyp.
Yanında 25-30 kaset. Hepsi Ferdi

Tayfur.
Akşama kadar aynı şarkılar.
Çeşme... Batan güneş... Huzurum

kalmadı…
Çevir çevir dinle.
Önce garip gelir, sonra alışırsın, bir

bakmışsın hastası olmuşsun.
Ferdi söylüyor, sen ağlıyorsun.
Yüreğimde yâre var…
Sanma işten çıkınca her şey bitiyor. 
Bindiğin minibüste aynanın hemen

üstünde aynı fotoğraflar.
Hoparlörde aynı şarkılar.
Ah bir çocuk olsaydım…
Kapat…
Başım ağrıyor.
Müziği değiştirir misin? Filan asla

diyemezsin
Dene bi bakalım
“Derbeder” çalıyor…
5 metre sonra kapıdan atılacağın kesin

de.
Dayak yemeden kurtarırsan iyi.
Radyoda çalmazlar.
Televizyona zaten çıkarılmazlar.
Belki yılbaşlarında.
TRT haftada bir gün (cumartesi

akşamları) Türk filmi yayınlar, ayda yılda
bir sıra onlara gelir.

Bu cumartesi “Bende özledim” 
İşte o gün Türkiye’de hayat dururdu.
Günler önceden hazırlıklar yapılır.
Çerezler, patlamış mısırlar, kolalar.
Salona adeta küçük bir sinema

kurulurdu.
Televizyonu olmayanlar komşuya

koşar.
Işıklar tabi ki söndürülür.
Film bitene kadar banka soysanız.
Polis bile gelmez o derece.
Ferdi’ye Orhan’a film icabı bile

dokunan aktör aylarca sokağa kılık
değiştirerek çıkardı.

Diyorum ya yaşamayan bilmez.
45’te Adana’da doğan, 
6’sında yetim kalan.
7’sinde pamuk tarlalarında ırgatlık

yapan Ferdi Tayfur, 1976’da Çeşme
kaseti ile şöhreti yakalamış gerçek bir
ikondu.

Filmleri haftalarca kapalı gişe oynuyor,
kaset ve plaklarının satışı 50 milyonluk
ülkede 40 milyonu aşıyordu.

90’ların pop furyası mı?
Kayadan taş bile koparmadı.
92’de Gülnahane’de 200 bin kişiyi

toplarayak rekor kırdı.
Kaset/plak satışları 50 milyonu aştı..
Tam 9 kez altın plak aldı.
Türk milletinin gönlüne gerçek bir

sanatçı olarak taht kurdu. Öyle yaşadı,
öyle sonsuzluğa göçtü. O toprağa değil
sevenlerinin kalbine gömüldü. Artık
orada yaşayacak.

Ruhun şad olsun Ferdi Baba.
Allah ömür versin Orhan Baba.

UĞUR

KIRMIZI DAKTİLO
KADİRmedyaup@gmail.com
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Yaşar Üniversitesi Sanat ve Tasarım Fakültesi Müzik Bölümü Dr. Öğretim Üyesi Can Kıvrak
Robert Schumann’ın eserlerinden oluşan ilk albümünü müzikseverlerin beğenisine sundu

Radyo Borusan Klasik tarafından ayın
yorumcusu (Ocak 2025) olarak seçilen, ülkemizin
başarılı piyanistlerinden Başar Can Kıvrak, ilk
albümü Director’s Cut ile müzikseverlerle buluştu.
Albüm, Robert Schumann’ın dört ikonik eserini
içeren eşsiz bir koleksiyon sunuyor. Director’s Cut
adını taşıyan albüm, Ada Classical etiketiyle tüm
dijital platformlarda yerini alırken, bu ay içerisinde
CD olarak da müzik mağazalarında satışa
sunulacak.

Kendi deyimiyle müziğe geç sayılabilecek bir
yaşta başlayan ve müzik kariyerinde başarılı bir
çizgi izleyen Dr. Öğretim Üyesi Başar Can Kıvrak,
piyanoya başlama hikayesini şöyle anlattı: 10
yaşında piyanoya başladım. Sonra 3 yıl tamamen
bıraktım. Ortaokulu bitirdikten sonra 15 yaşında
tekrar piyanoya devam etme kararı aldım ve aileme
piyanist olmak istiyorum dedim. Güzel sanatlar
lisesine girdim. 1 yıl orada okuduktan ve Emre
Şen’le çalıştıktan sonra Bilkent Üniversitesi Müzik
Hazırlık Lisesi’ne geçtim. Burada Namık
Sultanov’la çalıştım. Sonrasında Gülnara Aziz’in
sınıfına girdim. 2004 yılında girdiğim Bilkent
Üniversitesi MSSF Piyano Bölümü’nü 2008 yılında
bitirdim. Lise ve lisans eğitimimi Bilkent
Üniversitesi’nde tamamladıktan sonra 2008 yılında
girdiğim Moskova Çaykovski Devlet
Konservatuvarı’na girdim, altı yıl Moskova ‘da
kaldım.

SCHUMANN’A ADANAN KARİYER
Piyanoya başladığı ilk dönemlerden itibaren

Schumann’a büyük bir hayranlık duyduğunu
belirten Dr. Öğt. Üyesi Başar Can Kıvrak, “Ünlü
besteciye duyduğum hayranlık dünyada
Schumann’ın en başarılı icracılarından biri olan
Eliso Virsaladze ile yolumun kesişmesini sağladı.
Aslında Moskova’ya gitme nedenim Eliso
Virsaladze’dir. Virsaladze ile Schumann’ın birçok
eserini çalıştım. Her  kaydı, her konseri
dinlediğinizde orada icracı ile bir bağ
kuruyorsunuz. Bu bağ bazen çok derin olabiliyor.
Bu beğeniden daha öte bir şey. Piyanistlerle olduğu
gibi bestecilerle de bir bağ kuruyorsunuz. Benim
açımdan bu bestecilerin başında Schumann
geliyor” dedi.

Albümün 3 yıllık bir çalışma sonucu ortaya
çıktığını anlatan Dr. Öğretim Üyesi Başar Can
Kıvrak şunları söyledi: Albüm 3 yıllık özenli bir
çalışma sonucunda dinleyici ile buluştu. Her
aşamasında bizzat yer aldım. Schumann’ın onlarca
solo piyano eseri var ancak ben programlarımda da
bilinen bestecilerin daha az bilinen eserlerini
çalmak ve bu eserleri dinleyici ile buluşturmayı
seviyorum. Bu albümü kendi hayatımdan bir parça

olarak görüyorum. Albümde en derin bağ
kurduğum eserlere yer verdim. Albümde 3 no’lu
piyano sonatı var.  Eser yayınlanmış ve esere bazı
nedenlerle müdahale edilmiş. 5 bölümlük eser 3
bölüme düşürülmüş. Tam 17 yıl sonra besteci bir
bölüm daha eklemiş ve son olarak 4 bölüm olarak
yayınlanmış. Bütün dünyada böyle çalınıyordu. Ben
eseri Schumann’ın ilk bestelediği haliyle çaldım.
Albümün adının Director’s Cut olmasının sebebi,
bu piyano sonatının eserden çıkarılmış bölümlerin
de eklenerek genişletilmiş versiyonuyla yer alıyor
olması aynı film endüstrisindeki “director’s cut”
gibi. Bu versiyon eserin dünyadaki tüm kayıtları
arasında bile yalnızca birkaç albümde karşımıza
çıkıyor. Benim albümüm bu haliyle çalınan sayılı
örneklerinden biri olma özelliğini taşıyor.

BAŞAR CAN KIVRAK KİMDİR? 
2008 yılında girdiği Moskova Çaykovski Devlet

Konservatuvarı’nı 2012’de Sovyet Piyano
Okulu’nun en önemli temsilcilerinden olan Eliso
Virsaladze’nin sınıfında Kırmızı Diplomayla bitirdi.
Orta öğrenimini Tevfik Fikret Lisesi’nde
tamamladı ve on yaşından itibaren iki yıl Ozan
Bilen, bir yıl Emre Şen ve arkasından Bilkent
Üniversitesi Müzik Hazırlık Lisesi’nde Namık
Sultanov’la çalıştı. Sonrasında Gülnara Aziz’in
sınıfına girmiş olan Kıvrak 2004 yılında girdiği
Bilkent Üniversitesi MSSF Piyano Bölümü’nü
Gülnara Aziz’le çalışarak 2008 yılında bitirdi.
2002’de İstanbul’da Uluslararası Ferdi Statzer

Piyano Yarışması’nda üçüncülük, 2004’te Yamaha
Bursu ve 2005’te Sofya Genç Virtüözler Piyano
Yarışması’nda Grand Prix kazandı. Tüm devlet
orkestralarımızın yanı sıra Bilkent Senfoni,
Borusan İstanbul Filarmoni, Tekfen Filarmoni,
Orkestra Akademik Başkent, Yaşar Senfoni,
Türkiye Gençlik Filarmoni, Orchestra Sion, gibi
orkestralarla solist olarak konserler gerçekleştirdi.
Borusan Quartet, Semplice Quartet gibi ülkemizin
önde gelen oda müziği topluluklarıyla çeşitli
projeler yaptı. Ankara, Gümüşlük, Antalya, İzmir,
Lefkoşe uluslararası festivalleri, İzmir Uluslararası
Yeni Müzik Günleri gibi festivallerde konserler
vermiş olan sanatçı 2016-2017 Konser Sezonu’nda
L. van Beethoven’ın piyanolu üçlü için tüm
yapıtlarını (varyasyonlar, İkinci Senfoni, op. 20
Septet’in orijinal uyarlamaları ve tek bölümlü
eserler dahil) Özgür Baskın ve Gökhan Bağcı ile
beraber seslendirerek Türkiye’de bir ilke imza attı.
2018 yılında Cumhurbaşkanlığı Senfoni Orkestrası
ve piyanist Cem Babacan’la M. Bruch’un iki piyano
ve orkestra için konçertosunun Türkiye
prömyerini, İzmir Festival Orkestrası ve şef Can
Okan’la beraber ise Bogatay Köprülü’nün piyano
konçertosunun dünya prömyerini yaptı. 2023
yazında Ada Müzik etiketiyle R. Schumann solo
piyano eserleri albümü kaydetti. Sanatçı konser
kariyerine devam etmenin yanı sıra Yaşar
Üniversitesi Sanat ve Tasarım Fakültesi Müzik
Bölümü kadrosunda akademik kariyerine devam
ediyor. (Haber Merkezi)

Çanakkale Zaferi ve İtilaf
Devletleri'nin Gelibolu Yarımadası'nı
tahliyesinin 109'uncu yıl dönümü,
Çanakkale Savaşları'nın yaşandığı
Tarihi Gelibolu Yarımadası'ndaki
Seddülbahir köyündeki Seddülbahir
Kalesi'nde her yıl törenlerle
kutlanıyor.Çanakkale Savaşları Uzmanı
Doç. Dr. Barış
Borlat, Çanakkale
Savaşı'nı
kaybeden İtilaf
Devletleri'ne ait
güçlerin, Gelibolu
Yarımadası'nı
tahliyesinin
109'uncu yıl dönümü olan 9 Ocak 1916
tarihinin tüm Anadolu'da bir zafer
olarak kabul edildiğini söyledi.
Çanakkale Cephesi'nin iki ayrı tarihte

kapandığını belirten Doç. Dr.
Barış Borlat, “Dönem

basınında birçok haberler çıkmaya
başlamış ama sadece bununla kalmamış
aynı zamanda İstanbul'da, başkentte
Çanakkale Zaferi adına törenlerin

yapıldığını göreceğiz.
Bu törenler
kapsamında özellikle
İstanbul içerisinde, Çanakkale
Cephesinde görev alan askerlerin şehit
olan çocuklarıyla ilgili bir geçit töreni

yapılmış, aynı zamanda İstanbul'daki
camilerde kandillerle süslenmiş, benzer
şekilde öğrenciler törenlere katılabilsin
diye biz özellikle İstanbul'daki okulların
bir gün resmi tatil ilan edildiğini
göreceğiz. Hatta bununla da kalmamış,
9 Ocak akşamında İstanbul'da fener
alayı düzenlenmek suretiyle, Çanakkale
Zaferi'nin yaygın bir şekilde anıldığını

göreceğiz. Sadece
İstanbul'da sıkışmamış
Çanakkale Zaferi
Anadolu'nun
tamamında büyük yankı
uyandırmış, 9 Ocak
tarihinden başlamak
üzere Edirne'de,

İstanbul'un dışındaki illerde Sivas'ta,
Konya'da Çanakkale Zaferi törenleri
yapılmıştır" dedi.

Schumann hayranlığı 
Kıvrak’a albüm getirdi

Yavru sokak kedisi, 6
Kasım’da bir vatandaş
tarafından ağır yaralı bir
halde Buca Belediyesi
Veteriner İşleri Müdürlüğü
Sokak Hayvanları
Rehabilitasyon Merkezi’ne
getirildi. Bir aracın çarptığı
düşünülen kedinin yüzünde ,
göğüs bölgesinde açık
yaraları bulunuyordu.  Kafa
travmasına bağlı olarak görme kaybı
olduğu da teşhis edilen can dostu,
veteriner hekimler tarafından yapılan
müdahaleler sonrasında yoğun
bakıma alındı. Merkez çalışanlarının
zaman zaman evlerine götürerek

sevgi ve ilgiyle baktığı minik kedi,
kritik süreci atlatarak sağlığına
kavuştu.Bir buçuk ay süren tedavi
süreci sonrası yaşam mücadelesi
kazanan can dostuna veterinerlik
çalışanları“Mucize” ismini verdiler.
Her canın çok kıymetli ve değerli

olduğunu söyleyen Buca Belediye
Başkanı Mimar Görkem Duman,
“Bu mucizenin bir parçası
olduğumuz için çok mutluyuz”
diye konuştu. Yavru kedinin
duyarlı bir vatandaş sayesinde
yaralı olarak Sokak Hayvanları
Rehabilitasyon Merkezi’ne
getirildiğini ifade eden Buca
Belediye Başkanı Görkem

Duman, “Bu küçük savaşçı, bize
mucizelerin var olduğuna inandırdı ve
bize göre "Mucize" adını fazlasıyla
hak ediyor. Şimdi burada onunla
benzer bir kaderi paylaşan Fındık ile
güzel bir dostluk içerisinde”
ifadelerini kullandı. (Haber Merkezi)

Fahiş fiyatlara
şikayet yağmuru
Ticaret Bakanı Ömer Bolat, fahiş fiyat
uygulamalarıyla ilgili şikayetlerin
titizlikle incelendiğini belirterek, "Bu
konuda fırsatçılara, stokçulara,
tamahkarlığa, karaborsa zihniyetine izin
vermeyeceğiz" dedi.Tüketiciler, Ticaret
Bakanlığının bünyesinde oluşturulan
Alo 175 Hattı'nı arayarak sorun ve
şikayetlerini bildiriyor, buradan insan
sağlığı, can ve mal güvenliği açısından
risk taşıyan ürünler hakkında bilgi
alabiliyor. (AA)

Siber güvenlikte
önemli başlangıç
Resmi Gazete’de yayımlanan
Cumhurbaşkanlığı Kararnamesi ile
Siber Güvenlik Başkanlığı kurulacak.
Başkanlık Cumhurbaşkanlığına bağlı,
özel bütçeli ve Ankara merkezli olacak.
Başkanlık, siber güvenliğin sağlanması
amacıyla politika, strateji ve hedefleri
belirleyecek, siber güvenlik alanında
bilinçlendirme yapacak, siber güvenlik
ekosistemi ile yerli ve milli ürün ve
teknolojilerin geliştirilmesine yönelik
çalışmalar yapacak. (İHA)

SPK ile KVKK
arasında iş birliği
Sermaye Piyasası Kurulu (SPK) Başkanı
İbrahim Ömer Gönül ve Kişisel Verileri
Koruma Kurumu (KVKK) Başkanı Prof.
Dr. Faruk Bilir arasındaişbirliği ve bilgi
paylaşımı protokolü imzalandı. SPK
Başkanı Gönül, “KVKK ile Kurulumuz
arasında imzalan protokolle
koordinasyon çalışmalarını, bilgi
paylaşımını ve iş birliğini geliştirmek
üzere Koordinasyon Komitesi
oluşturulması öngörülmektedir”
ifadelerini kullandı. (İHA)

TARİHİ ZAFER SEVİNÇLE KUTLANMIŞ

Mucize, Buca Belediyesi veterinerleri sayesinde hayata tutundu
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2025’in ilk yarısında uygulanacak en düşük emekli aylığı rakamına sendikalardan
tepki geldi. Sendika temsilcileri, maaş artışının cebe girmeden kaybolacağı görüşünde

Sendika tepkisi: Sabrın 
sonu selamet değilmiş! 

Milyonlarca emeklinin 2025’in
ilk yarısında uygulanacak olan en
düşük emekli aylığı rakamını
Çalışma ve Sosyal Güvenlik
Bakanı Vedat Işıkhan açıkladı.
Buna göre; en düşük SSK ve Bağ-
Kur emekli aylığına yüzde 15,75
artış getirildi ve en düşük emekli
maaşı 14 bin 469 lira olarak
duyuruldu. Ortaya çıkan rakamı
emekliler değerlendirdi.

‘BU YIL DA AİLE YILI…’
Geçen senenin ‘Emekliler Yılı’

olduğuna dikkati çeken 2021 Tüm
Emekliler Sendikası Örgütlenme
ve Eğitim Sekreteri İbrahim
Yılmaz, “Emeklilerin bu maaşlarla

gün geçtikçe yaşam
hakkını elinden
alıyorlar” dedi. Maaş
zamlarının
yetersizliğinden dolayı
geç saatlere kadar
çalışacak emeklilerin
olduğunu vurgulayan
Yılmaz, “Geçtiğimiz

yıl ‘Emekli Yılı’ denildi ama düşük
maaşlarla adeta yok saydılar. Şimdi
de ‘Aile Yılı’ olarak ilan edilen bu
yıl aileleri parçalamak adına bir yıl
olacak gibi görünüyor. Ailelerini
geçindiren insanlar pazardaki,
marketlerdeki, kira artışlarındaki
rakamlar yüzünden çalışmak
zorunda kalacak ve akşamları eve
dönmeleri bile mümkün
olmayacak. Maaşlarımız artmadan
önce, ev sahipleri kiraları yükseltti
ve market etiketleri katlanarak

değişti. Gelecek zamlar şimdiden
cebimizden çıkmaya başladı.
Emekli vatandaşların yaşam hakkı
her geçen gün daha da
zorlaştırılıyor, artık yaşamamıza
bile izin verilmiyor” diye konuştu.

‘KÖTÜ GÜNLER YAŞIYORUZ’
2025’in ilk yarısında geçerli

olacak yeni maaş rakamının
yaşam maliyetleri karşısında
emeklilerin geçim sıkıntısını
hafifletmeye yetmeyeceğini
söyleyen Emekliler Derneği
İzmir Şube Başkanı Zekeriya
Beypınar da, “16 milyon
emekli müjdeyi beklerken
hayal kırıklığına uğradı” dedi.
Beypınar, “Emekliler olarak gün
geçtikçe daha kötü günler
yaşıyoruz. Geçtiğimiz gün yapılan
ekmek zammının ardından Halk
Ekmek büfelerinde görmediğimiz
kalabalıkla, kuyrukla
karşılaşıyoruz. En temel

ihtiyacımız olan ekmeğin kuruşunu
bile hesaplar olduk. Zam belli
olmadan her yer etiketi
değiştirmeye başladı bile. Eti,
tavuğu geçtim sebze bile
alamıyoruz. Pazarlardaki fiyatlar
cep yakıyor” ifadelerini kullandı.

Son olarak emeklilerin gittikçe
derinleşen bir yoksulluk sarmalına

takılı kaldığını söyleyen 2021
Tüm Emekliler Sendikası
Konak Şube Başkanı Ayşe
Ekşioğlu, “Önceden asgari
ücret ile emekli maaşı
arasında hiçbir fark
olmayacak diyorlardı. Bugün
ki halimizi gördükçe daha çok
üzülüyorum. Enflasyon ne

kadar olmuş bu zammı bize
verseler ne olur vermeseler ne
olur? Gittikçe derinleşen bir
yoksulluk var. Çalışanı da
emekliyi de ölüme terk ediyorlar.
Bu zam hiçbir şeye yaramıyor.
Nasıl hayatta kalacağız diye gece

yatarken ayrı sabah kalkarken ayrı
düşünüyoruz. Önceden
torunlarımıza bir hediye alırdık
sevindirirdik. Şimdi bir şey almayı
bırakın günlük geçimimizi zor

karşılıyoruz.
Geçinebileceğimiz bir
maaş isterken iyice ölüme
terk ediliyoruz. Sabredin,
sabrın sonu selamet
diyorlar ama artık ne buna
ne de atasözlerine inanır
olduk” diye konuştu.

Ege İhracatçı Birlikleri (EİB)
yönetim kurulu başkanları 2024
yılını değerlendirirken, 20205 yılı
öngörülerini basın toplantısında
açıkladı. EİB Koordinatör Başkanı
Jak Eskinazi, "2024 yılına girerken
hedefimiz mevcudu korumaktı,
bizim için 'bir ümit yılıydı' ancak
'ayakta kalma yılı' oldu. 2025 ise
ekonomik program ile 'kararlılık
yılı' olacak. 2024 yılını yüzde 1
artışla 18,4 milyar dolar ihracatla
geride bıraktık. Ege Bölgesinin
ihracatı 2024 yılında 43 milyar
dolara ulaştı. 2024 yılında Türkiye
geneli iller sıralamasında ise İzmir
23,8 milyar dolar ihracatla üçüncü
sırada yer alıyor" dedi. 2025 ikinci
yarısından itibaren müşterilerin
alım iştahını artıracağını ve
taleplerin artacağını umduklarını
söyleyen Eskinazi, "Toparlanmanın
siparişlere ve ihracata yansıması
2025'in ikinci yarısını bulacaktır.
2025 zor bir yıl olacak ancak
dayanışma ve akılcı stratejilerle
yolumuza devam etmeliyiz"

ifadelerini kullandı.
Türkiye geneli tekstil ihracatı

9,4 milyar dolar olarak
gerçekleşirken Ege Tekstil ve
Hammaddeleri İhracatçıları
Birliği'nden yapılan ihracatın 469
milyon dolar olduğunu söyleyen
Eskinazi, "Bölgemizden yapılan
tekstil ihracatında ise bir önceki
yılın aynı dönemine göre yüzde 8
azalma görüldü. Ürün grubu
bazında değerlendirirsek; en fazla
ihracat 198 milyon dolar ile

pamuğa ait. 2025 zor bir yıl olacak
ancak dayanışma ve akılcı
stratejilerle yolumuza devam
etmeliyiz" dedi.

'1,5 MİLYAR DOLAR ARTIŞ'
Ege Demir ve Demirdışı

Metaller Birliği Yönetim Kurulu
Başkanı Yalçın Ertan, "İhracatımız
2024 yılında miktar olarak 17
milyon tondan 20 milyon tona
çıktı. Değer olarak 27 milyar
dolardan 1,5 milyar dolar artarak

28,5 milyar dolara ulaştı.
İhracatçılar Birliği olarak 2 milyar
512 milyon dolarlık ihracatımız
2024'te 2 milyar 354 milyon dolar
olarak gerçekleşti. 2025 yılını da
zorlu bir yıl olarak öngörmekteyiz.
İhracat pazarlarımızda daralma
söz konusu" açıklamalarında
bulundu. Ege Yaş Meyve Sebze
İhracatçıları Birliği Yönetim
Kurulu Başkanı Hayrettin Uçak, şu
ifadeleri kullandı: "2024 yılı
ihracatçımız için gerçekten uzun ve
zorlu bir yıl oldu. Tüm zorluklara
rağmen Ege Yaş Meyve Sebze
İhracatçıları Birliği olarak
ihracatımızı 1 milyar 314 milyon
dolar olarak gerçekleştirmeyi
başardık. Türkiye genelinde de yaş
meyve sebze ve meyve sebze
mamulleri ihracatımızın toplamı
2024 yılı sonunda tarihimizde ilk
defa 6 milyar doları aşarak 6
milyar 131 milyon dolara ulaştı. Bu
rakamlar hem bizleri gururlandırdı
hem de 2025 yılına umutla
bakmamızı sağladı." 

KAGİDER 2025
yılından umutlu

Türkiye Kadın Girişimciler Derneği
(KAGİDER), 2024 yılında
gerçekleştirilen projeler ve elde
edilen başarıları değerlendirdi ve
2025 yılına dair hedeflerini ve
vizyonunu paylaştı. KAGİDER Yönetim
Kurulu Başkanı Esra Bezircioğlu;
2025 yılının kadın girişimciler
açısından, dijital dönüşüm, yeşil
dönüşüm ve toplumsal dönüşümün
yılı olacağını belirtti. Esra Bezircioğlu,
“2025 yılı, kadın girişimciler için
teknolojik, çevresel ve sosyal
değişimlerin yoğun olduğu bir dönem
olacak. Bu gelişmelerin kadın
girişimciliğini daha güçlü ve
sürdürülebilir bir konuma
getireceğini öngörüyoruz” dedi.
(Haber Merkezi)

Türkiye imalat sektörünün ana
ihracat pazarlarındaki faaliyet
koşullarını ölçen İSO Türkiye İmalat
Sektörü İhracat İklimi Endeksi'nin
Aralık 2024 sonuçları açıklandı.
Endekste eşik değer olan 50’nin
üzerinde ölçülen tüm rakamlar ihracat
ikliminde iyileşmeye, 50’nin altındaki
değerler ise bozulmaya işaret ediyor.
Kasımda 50,6 olan İstanbul Sanayi
Odası Türkiye İmalat Sektörü İhracat
İklimi Endeksi, Aralık’ta 50,9’a
yükseldi. Geçen yılın son ayındaki
pozitif rakamla birlikte ihracat
pazarlarındaki talep koşulları yılın
tamamında iyileşme sergilemiş oldu.
Aralık’taki iyileşme ılımlı olmakla
birlikte kasım ayına göre daha belirgin
düzeyde gerçekleşti. (AA)

Ege'nin ihracatı 43 milyar dolara ulaştı

Satışlar 100 
bine dayandı

Otomotiv Distribütörleri ve Mobilite
Derneği (ODMD) verilerinden
derlenen bilgiye göre, Türkiye'de sıfır
otomobil ve hafif ticari araç satışları
2024'te önceki yıla göre yüzde 0,5
artarak 1 milyon 238 bin 509 adede
ulaşırken, bu alanda tüm zamanların
yıllık rekoru kırıldı. Otomobil
satışları, ocak-aralık döneminde
önceki yıla göre yüzde 1,3 artarak 980
bin 341, hafif ticari araç pazarı ise
yüzde 2,7 azalarak 258 bin 168 adet
oldu. Ocak-aralık döneminde, "tam
elektrikli" otomobil satış adedi yüzde
51,7 artışla 99 bin 489 oldu. (AA)

Türkiye'nin somon ihracatı
2024'te bir önceki yıla kıyasla
yüzde 26 artarak 497 milyon
968 bin 66 dolar oldu. Doğu
Karadeniz İhracatçılar Birliği
(DKİB) verilerinden derlenen
bilgiye göre, iç sulardaki
kurulu çiftliklerde belli
ağırlığa ulaştıktan sonra
Karadeniz'deki kafeslere
aktarılarak yetiştirilen Türk
somonunda 2023'te 396 milyon
294 bin 502 dolar olan ihracat,
2024'te 497 milyon 968 bin 66
dolara yükseldi. Miktar bazındaki
ihracat ise 63 bin 158 tondan 78 bin

76 tona çıktı. Böylece, geçen yıl
yapılan ihracat, önceki yıla kıyasla
miktarda yüzde 24, değerde yüzde
26 arttı. Türkiye'den geçen yıl,

Rusya Federasyonu başta olmak
üzere 46 ülkeye Türk somonu
satıldı. Rusya Federasyonu'na
2024'te, 58 bin 342 ton karşılığı
355 milyon 685 bin 203 dolarlık
somon ihraç edildi. 2023'te ise
Rusya'ya 41 bin 461 ton karşılığı
231 milyon 958 bin 984 dolarlık
ihracat yapılmıştı. Böylece, Rusya
Federasyonu'na yapılan somon
ihracatı önceki yıla göre miktarda
yüzde 41, değerde yüzde 53 arttı.
Rusya Federasyonu'nu 35 milyon

761 bin 152 dolarla Almanya, 26
milyon 565 bin 457 dolarla Vietnam
takip etti. (AA)
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Aralık ayında
iyileşme arttı

Türk somonu ihracatı 498 milyon doları buldu

NİHAT
AK

Zekeriya
Beypınar

İbrahim
Yılmaz 

Ayşe
Ekşioğlu

İREM BUSE
KIRKKAYALI
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İltihaplı romatizmanın tek bir hastalık
olmadığını, 150 farklı türü bulunduğunu biliyor
muydunuz? Hatta genellikle eklemlerde belirti
göstermesine rağmen, bazı durumlarda
hastanın hiçbir eklem şikayeti olmayabiliyor!
Romatoloji uzmanı Dr. Öğretim Üyesi Mehmet
Karaarslan, “İltihaplı romatizma sadece
eklemleri etkilemekle kalmaz; gözlerde, ciltte,
akciğerlerde ya da kalp ve kan damarları gibi
birçok organ ve sistemde etkili olabilir. Bazen
çok ilgisiz görünen bir belirti ile de kendini
gösterebilir” diyor. Dr. Öğretim Üyesi Mehmet
Karaarslan, iltihaplı romatizmanın tedavisinde
beslenmenin, ilaçlar kadar önemli rol oynadığını
vurguladı. (Haber Merkezi)

İltihaplı romatizmada
beslenme de önemli…

Ege Üniversitesi Merkez Kütüphanesi, referans
kaynak üssüne dönüştürüldü. Basılı, elektronik ve
dijital kaynak altyapısını günün ihtiyaçlarının
ilerisine taşıyan Ege Üniversitesi, yapılan
yatırımlar neticesinde Merkez Kütüphanesi’nde,
veri tabanı sayı 62’den 141’e, elektronik kaynak
sayısı 226 binden 7 milyona, toplam kaynak sayısı
ise 490 binden 8 milyona çıkarıldı. Yenilikçi eğitim
modeli ile önemli çalışmalar yürüten Ege
Üniversitesi, merkez kütüphanesine önemli
yatırımlar yaptı. Üniversitenin kalbi konumuna
yükselen kütüphane, hem kurum içi öğrenci ve
akademisyenler için hem de kurum dışı
kullanıcılar için sosyal yaşam alanına
dönüştürüldü. (Haber Merkezi)

Referans kaynak 
üssüne dönüştü

Rutin kontrol
kanser düşmanı

Medicana Sağlık Grubu Kadın
Hastalıkları ve Doğum Bölümü’nden Op.
Dr. İlkay Nafiye Topaloğlu, rahim ağzı
(serviks) kanserinin önlenebilmesi için
kadınların yılda bir kez kendilerine beş
dakika ayırarak taramalarını yaptırması
gerektiğine dikkat çekti. Topaloğlu,
“Rutin muayene ve HPV aşısıyla serviks
kanserinin önüne geçilebilmektedir.
Serviks kanserine karşı yüzde 90’nın
üzerinde koruyuculuk sağlayan aşının
11-26 yaş aralığında yapılması tavsiye
edilmekteydi. Bugün ise yapılan
araştırmalarda aşıyı, 11-12 yaşından
itibaren tüm yaş gruplarındaki kadın ve
erkekler yaptırabileceği görülmektedir”
ifadelerini kullandı. Topaloğlu şöyle
devam etti; “Dünya genelinde servikal
kanser, kadınlar arasında görülen tüm
kanserlerin yaklaşık yüzde 7,5’ini
oluşturur.  Türkiye’de ise kadın
kanserleri arasında yüzde 2-3 oranında
bir sıklıkla görülür. Rahim ağzı kanseri
genellikle 30-45 yaş arasındaki kadınlar
arasında en sık görülür.” 
(Haber Merkezi)

El bileğinde
şişlik varsa!

Ganglion (el bileği) kistinin genellikle iyi
huylu bir kist olduğuna dikkati çeken
ortopedi ve travmatoloji uzmanı Doç. Dr.
Aybars Kıvrak, “İçerisinde jöle kıvamında
bir sıvı vardır. Bu kistler genellikle eklem
veya tendonların yakınında bulunur.
Ganglion kistleri ağrıya neden olabilir ve
hareket kısıtlılığına yol açabilir” dedi.
Kıvrak, “El bileğinde ganglion kisti, genel
olarak her yaşta ve cinsiyette görülebilse
de, bazı demografik gruplarda daha sık
görülmektedir. İşte bilimsel veriler
eşliğinde bu konuda öne çıkan bulgular;
“Ganglion kistleri en sık 20-40 yaş
arasındaki yetişkinlerde görülür.
Çocuklarda ve yaşlılarda daha nadir
rastlanır. Kadınlarda ganglion kisti gelişme
riski erkeklere göre yaklaşık üç kat daha
fazladır. Bu durumun nedeni tam olarak
bilinmemekle birlikte, hormonal veya
biyomekanik faktörlerin rol oynayabileceği
düşünülmektedir. Ailede ganglion kisti
öyküsü bulunan kişilerde bu kistlerin
gelişme olasılığı daha yüksektir, bu da
genetik bir bileşenin olabileceğini
düşündürmektedir” ifadelerini kullandı.
(Haber Merkezi)

Can Hastanesi, İzmir’e iki yeni hastane daha kazandıracak. Bu yıl yapımlarına
başlanması hedeflenen 2 hastane için 40 milyon dolarlık bir yatırım öngörülüyor 

Can Hastanesi Yönetim
Kurulu Başkanı Op. Dr.
Muzaffer Keskiner, yeni hastane
yatırımlarının uzun soluklu bir
proje olduğunu belirterek 2025
hedefleri konusunda şunları
söyledi: “Yeni hastane
projemizin temellerini 2025
yılında atmayı planlıyoruz. 40
milyon dolarlık bir yatırım
öngördüğümüz bu projelerle
İzmir’imize ve bölgemize iki
hastane kazandırmayı
hedefliyoruz. Bunun yanı sıra
2025 yılının Ocak ayından
itibaren yeni bir anlayışla evde
sağlık hizmetlerini başlatıyor,
onkoloji kliniğimizi de hizmete
alıyoruz.” dedi. 

‘KUZEYE VE GÜNEYE’
Can Hastanesi’nin yeni

hastane yatırımlarının İzmir’in
kuzey ve güney bölgelerinde
hayata geçirileceğinin müjdesini
veren Op. Dr. Muzaffer
Keskiner, “Mevcut
hizmet verdiğimiz 18 bin
metrekare kapalı alana
sahip hastanemizi 2017
yılında inşa ettiğimizde,
en az 15 yıl süreyle bu
hastanenin yeterli
geleceğini öngörmüştük.
Ancak gelişimimizdeki
hız ve artan taleple
henüz 7. yılımızda, yeni hastane
yatırımı kararını aldık.” dedi. 

’40 MİLYON DOLAR’
Çiğli’de 9 ameliyathane, 10

yoğun bakım ve 1 koroner

yoğun bakım yatağı, 76 yatak
kapasitesi ve 600’e yakın
çalışanıyla hizmet verdiklerini

ve yeni hastane
yatırımları sonrası
mevcut hastanenin de
hizmet vermeye devam
edeceğini ifade eden
Keskiner, hastanelerin
planlama sürecine
başladıklarını belirtti.
Bu iki hastane
tamamlandığında 40
milyon dolarlık bir
yatırım yapmış

olacaklarını anlatan Op. Dr.
Keskiner, "Bu projeler, sadece
fiziksel büyüme değil, aynı
zamanda sağlık hizmetlerini
daha geniş bir kitleye ulaştırma

hedefimizin bir parçası.
Yatırıma dair net bir takvim
oluşturmak için ekonomik
koşulları değerlendireceğiz.
Henüz planlama aşamasındayız.
Ama yatırımlarımızı bir an önce
hayata geçirmek istiyoruz" dedi.
Evde sağlık hizmetleri alanına da
çok büyük bir yeniliğe adım
atacaklarını dile getiren
Keskiner, akıllı giyilebilir cihazlar
ve yapay zeka destekli sistemlerle
hastalarını 24 saat boyunca
uzaktan takip ederek, anında
müdahale edebileceklerini
söyledi. 

ONKOLOJİ KLİNİĞİ
Can Hastanesi’nin 2025

hedeflerinden birinin de onkoloji

kliniği açılışı olduğunu hatırlatan
Op. Dr. Keskiner, şöyle konuştu:
“Modern altyapısıyla bu merkez,
kanser tedavisinde yenilikçi
yöntemler sunmayı amaçlıyor.
Onkoloji kliniğimizde ilk etapta
14 kabin olacak. Her kabin,
hastaların tedavi sürecinde
kendilerini rahat hissedecekleri
şekilde tasarlandı. Kanser
tedavisi, sadece ilaç ya da
kemoterapiyle sınırlı değildir. Bu
süreçte psikolojik destek,
beslenme planlaması ve hijyenik
bir ortam da kritik önem taşır.
Biz burada, hastalarımızın
kendilerini hem fiziksel hem de
ruhsal olarak iyi hissedecekleri
bir alan yaratıyoruz" dedi. 
(Haber Merkezi)

Ege Üniversitesi İletişim
Fakültesi öğrencileri, “Sanat
Akımları ve Sinema” ile
“Reklamcılık ve Sanat Akımları
Etkileşimi” dersleri kapsamında
hazırladıkları kolajları, beğeniye
sundu. Küratörlüğünü İletişim
Fakültesi Radyo Televizyon ve
Sinema öğretim üyesi Doç. Dr.
Burcu Balcı ve Güzel Sanatlar,
Tasarım ve Mimarlık Fakültesi

öğretim üyesi Dr. Öğretim
Üyesi Onur Akşit’in yaptığı
sergiye İletişim Fakültesi
Dekanı Prof. Dr. Bilgehan
Gültekin, Radyo, Televizyon ve
Sinema Bölüm Başkanı Prof.
Dr. Lale Kabadayı,
akademisyenler ve öğrenciler
katıldı. Küratör Doç. Dr. Burcu
Balcı, “Bu çalışmaları
derslerimiz kapsamında yılda

iki kez sergiliyoruz. Kolajların
temaları; müzik, sanat, sinema,
spor ve moda olarak belirlendi.
Bu temalar üzerinden
öğrencilerimizi biçimsel olarak
sanatlarında özgür bırakarak
onlardan kendi kolajlarını
yapmalarını istedik. Eserler,
kes-yapıştır tekniği kullanılarak
oluşturuldu” dedi. 
(Haber Merkezi) 
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Petkim
avantajı

kaptı
BASKETBOL
Şampiyonlar
Ligi'nde ilk
kez ülkemizi
temsil eden
temsilcimiz
Aliağa
Petkimspor,
Azerbaycan'
da oynamak
zorunda
kaldığı Play-
In etabının
ilk maçında
İsrail ekibi
Hapoel
Holon'u
geriden
gelip yendi
ve son 16
turu için
büyük
avantaj elde
etti. Son 16
turu kapısını
aralayan
temsilcimiz,
Hapoel
Holon'la 14
Ocak Salı
günü
Macaristan'
da
oynayacağı
rövanşı da
kazanırsa
tur
atlayacak.
(DHA)

BU sezon evinde 8 maçın üst
üste 7'sini kazanıp sadece 1'inde
berabere kalan sarı-kırmızılılar,
yine iç saha avantajını kullanıp
Avrupa yolunda hedefini
büyütecek.

İlk olarak pazartesi günü saat
20.00'de başlayacak müsabakada
Kasımpaşa'yı konuk edecek sarı-
kırmızılılar, 20'inci hafta
müsabakasında ise 19 Ocak
Pazar günü Antalyaspor'la
sahasında karşı karşıya
gelecek. 2024 senesinde
hem 1'inci Lig'de hem de
Süper Lig'de evinde hiç
yenilgi yüzü görmeyen
Göztepe iki haftayı 6 puanla
kapatıp rakiplerinin önüne
geçmeye çalışacak.

KUPADA İLK SINAV 
Sezona Avrupa kupalarına

katılma hedefiyle başlayan ve
ligde geride kalan 17
karşılaşmada 28 puan toplayıp
5'inci sıraya adını yazdıran

Göztepe, Ziraat Türkiye Kupası B
Grubu ilk maçında bugün ilk
sınavına çıkacak. Göz-Göz, 1'inci
Lig ekiplerinden Erzurumspor'la
deplasmanda karşı karşıya
gelecek. Erzurum Kazım
Karabekir Stadı'nda Yunus
Dursun'un yöneteceği maç saat
13.00'te başlayacak. Yedek

ağırlıklı bir kadroyla sahaya
çıkması beklenen Teknik

Direktör Stanimir Stoilov,
kupanın Avrupa yolu için
çok önemli olduğunu
vurguladı. Kupanın 5'inci
Turu'nda Bucaspor 1928'i

eleyen Göztepe grubunda
Erzurumspor'un yanı sıra

Gaziantep FK (İ) ve Kasımpaşa
(D) ile oynayacak. (DHA)

Kooperatifimizin 2023-2024 yıllarına ait Birleştirilmiş Olağan Genel Kurul toplantısının
11.02.2025 Salı günü saat 15:00’da SoğukpınarMahallesi Torbalı Yolu N:1 (Kırmızı
Değirmen Düğün Salonu) Kemalpaşa adresinde aşağıdaki gündem gereğince yapılacaktır.
1- Açılış.
2- Genel Kurul Başkanlık Divanın Seçilmesi.
3- Saygı Duruşunda bulunulması ve İstiklal Marşımızın okunması. 
4- 2023 ve  2024 Yılları Yönetim Kurulu Faaliyet Raporu,Denetim Kurulu Raporları ve Dış
Denetçi Raporlarının okunması.
5- 2023 ve 2024 Hesap Dönemleri  Bilanço ve Gelir-Gider tablolarının okunması.
6- Okunan raporların ve hesapların ayrı ayrı müzakere edilerek kabul veya  reddi hakkında
karar alınması.
7- Yönetim ve Denetim Kurullarının ayrı ayrı ibrası.
8- Merkez Birliğinin (TESKOMB) 08 Şubat 2023 tarih,0437 sayı ve 2023/10
NoluGenelgeleri  uyarınca;     
Kahramanmaraş İl Merkezli  gerçekleşen ve çok sayıda İlimiz’i de etkileyen depremler de
yaşanan  felaket  ve büyük yıkım nedeniyle depremde  zarar  gören vatandaşlara Merkez
Birliğince belirlenen  ve 50.000.00 TL tutarında yapılan yardımın genel  kurulca da tasvip
ve onayına karar verilmesi.
9- 2025 ve 2026 yılları Olağan Genel  Kurullarının birleştirilerek 2027 yılında yapılması
hususunun görüşülerek karar bağlanması.
10- 2 yıl süreyle Birlik Temsilciliklerine 4 asil,4 yedek üye seçimi.   
11- 2025 ve 2026 Hesap Dönemleri  için Dış Denetçi Seçimi.
12- 2025 ve 2026 yılları tahmini bütçelerinin ayrı ayrı görüşülerek karara bağlanması.
13- Yönetim Kurulu ve Denetim  Kurulu Üyelerine 2025 ve 2026 yıllarında ödenecek aylık
ücret veya huzur hakları ile yolluklarının belirlenmesi,Dış Denetçiye verilecek aylık ücretin
karara bağlanması.
14- 1.000.000.00-TL’ye kadar hediye dağıtımı hususunda açıklama yapılması ve karar
alınması.
15- Dilek ve Temenniler.
16- Kapanış.Yönetim Kurulu Adına
Başkan              
Temel KÜÇÜK

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                         (Basın: 2153191)

KEMALPAŞA ESNAF VE SANATKARLAR KREDİ
KEFALET KOOPERATİFİ’NİN KONGRE İLANI

KSK Danışma Kurulu Başkanı Hasan Denizkurdu, 22 Ocak’ta yapılması planlanan
geniş katılımlı bir toplantı düzenlediğini duyurdu, “Kulübümüzü yıpratmayalım” dedi

Karşıyaka’daki kaosa
Denizkurdu el koydu
Karşıyaka’daki kaosa
Denizkurdu el koydu

KSK Danışma Kurulu Başkanı
Hasan Denizkurdu, kulübün
içinde bulunduğu kaostan
kurtulabilmesi için geniş
katılımlı bir toplantı
düzenlediğini ifade ederek,
“Bugüne kadar kulübe destek
olan arkadaşlarımıza sosyal
medya üzerinden yapılan
hakaret ve suçlamalar bizi
bölmekten başka bir işe
yaramaz. Lütfen bu tür
suçlamaları yapmayınız, bu
insanları ve diğerlerini
küstürmeyiniz” dedi. 

Denizkurdu açıklamasında şu
ifadelere yer verdi:
“Kulübümüzün içinde
bulunduğu kaostan bir an önce
kurtulması için danışma kurulu
başkanı ve eski başkan olarak
22 Ocak 2025 günü yapılması
planlanan geniş katılımlı bir

toplantı düzenlemiş
bulunmaktayım. Toplantıya
danışma kurulu üyeleri, yönetim
kurulu üyeleri, KSK divan
başkanlığı ve taraftarlar adına
da çarşı grubu başkanı davet
edilmiştir. Bu toplantıda
şirketleşme dahil çıkış yolları
aranacak ve alınacak karar
kamuoyuna duyurulacaktır.
Ancak, toplantı öncesi sosyal
medyada bazı arkadaşlarımıza
hakarete varan suçlamalar
yapılmaktadır. Oysa bu krizden
çıkışta en büyük desteği
onlardan alarak en azından
bugüne kadar gelebildik.
Herkese bilinmelidir ki, sorun:1)
Yaşar grubu ile sponsorluk
bağının kopması, 2) Çiğli vergi
dairesince eski ve yeni
yöneticilere toplam 90 milyon TL
vergi borcu çıkarılması ki dün

itibari ile bu arkadaşlarımıza
ödeme emri tebliğ edilmiştir. 3)
Bu nedenle, yönetim kurulunun
istifası ve kayyuma gitmemek
için oluşan yönetim kurulunun
hala imza yetkisi alamamasıdır.
Yaklaşık, iki aylık bu süreçte
Karşıyaka kulübü yönetimsizdir
ve bu süreç içinde kulübe en
büyük yardımı: Yaşar Grubu,
Cenk Karace, Azat Yeşil, Mustafa
Karabağlı, İlker Ergüllü,
Mustafa Taşova, Demir Çelik
yapmışlardır. Verdikleri
rakamlar da bir hayli fazladır.
Onlar olmasaydı çoktan
basket ve futbolda havlu
atmıştık. Ayrıca 1912
Derneğinin başlattığı bağış
kampanyasına katılan az veya
çok bağış yapanlara da
teşekkürü bir borç bilirim.
Sonuç olarak, bu

arkadaşlarımıza sosyal medya
üzerinden yapılan hakaret ve
suçlamalar bizi bölmekten
başka bir işe yaramaz. Lütfen bu
tür suçlamaları yapmayınız, bu
insanları ve diğerlerini
küstürmeyiniz. Bu çağrıma
uyacağınızı bekler ve 22 Ocak
2025 toplantısında önemli
kararlar alarak yol haritamızı
yeniden çizeceğimizi
belirtirim.” (Haber Merkezi)

2025 YILI HAŞERE VE KEMİRİCİ VEKTÖRLER MÜCADELE HİZMETİ hizmet alımı
4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale
edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye
ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2025/13578
1-İdarenin
a) Adı : DOKUZ EYLÜL ÜNİVERSİTESİ SAĞLIK HİZMETLERİ 

(H) D.S.İ.
b) Adresi : inciraltı Mah. Mithatpaşa Cad. 56 BALÇOVA/İZMİR
c) Telefon ve faks numarası : 02324122412 -
ç) İhale dokümanının 
görülebileceği ve e-imza 
kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu hizmet alımın
a) Adı : 2025 YILI HAŞERE VE KEMİRİCİ VEKTÖRLER 

MÜCADELE HİZMETİ
b) Niteliği, türü ve miktarı : 10 AYLIK HAŞERE VE KEMİRİCİ VEKTÖRLER İLE 

MÜCADELE HİZMETİ
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim 
edileceği yer : DOKUZ EYLÜL ÜNİVERSİTESİ HASTANESİ
ç) Süresi/teslim tarihi : İşe başlama tarihinden itibaren 10 (On) aydır
d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 1 gün içinde işe 

başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati : 17.01.2025 - 11:00
b) İhale komisyonunun 
toplantı yeri (e-tekliflerin 
açılacağı adres) : Dokuz Eylül Üniversitesi Hastanesi Başhekimlik 

Toplantı Odası 4. Kat
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimini göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin
yarısından fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, Türkiye Odalar ve Borsalar
Birliği veya yeminli mali müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir veya noter
tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru son
bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belgeye ilişkin bilgiler,
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
4.3.1. İş deneyimini gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
Son beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında kabul işlemleri tamamlanan ve
teklif edilen bedelin % 25 oranından az olmamak üzere, ihale konusu iş veya benzer işlere
ilişkin iş deneyimini gösteren belgeler veya teknolojik ürün deneyim belgesi.
4.3.3. İsteklinin teklifi kapsamında sunması gerektiği İdari Şartnamenin 7nci maddesi
dışındaki maddeleri ile teknik şartnamede belirtilen aşağıdaki belgeler:
teknik şartnameye cevap
4.4. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
4.4.1.
Kamu veya özel sektörlerde yapılan ilaçlama hizmeti benzer iş olarak kabul edilecektir
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhale yerli ve yabancı tüm isteklilere açıktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak,
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir.
İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (R) : Diğer Hizmetler/0,71
Aşırı düşük teklif değerlendirme yöntemi : Teklifi sınır değerin altında kalan isteklilerden
Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                         (Basın: 2152934)

2025 YILI HAŞERE VE KEMİRİCİ VEKTÖRLER 
MÜCADELE HİZMETİ

DOKUZ EYLÜL ÜNİVERSİTESİ SAĞLIK HİZMETLERİ
(H) D.S.İ.

Hasan
Denizkurdu

Hasan
Denizkurdu

Hasan
Denizkurdu

Hasan
Denizkurdu

Hasan
Denizkurdu

Hasan
Denizkurdu

Hasan
Denizkurdu

Hasan
Denizkurdu

Hasan
Denizkurdu

Hasan
Denizkurdu

Hasan
Denizkurdu

GÖZTEPE EVİNE
GÜVENİYOR
GÖZTEPE EVİNE
GÜVENİYOR
GÖZTEPE EVİNE
GÜVENİYOR
GÖZTEPE EVİNE
GÜVENİYOR
GÖZTEPE EVİNE
GÜVENİYOR
GÖZTEPE EVİNE
GÜVENİYOR
GÖZTEPE EVİNE
GÜVENİYOR
GÖZTEPE EVİNE
GÜVENİYOR
GÖZTEPE EVİNE
GÜVENİYOR
GÖZTEPE EVİNE
GÜVENİYOR
GÖZTEPE EVİNE
GÜVENİYOR
GÖZTEPE EVİNE
GÜVENİYOR
GÖZTEPE EVİNE
GÜVENİYOR
GÖZTEPE EVİNE
GÜVENİYOR
GÖZTEPE EVİNE
GÜVENİYOR
GÖZTEPE EVİNE
GÜVENİYOR
GÖZTEPE EVİNE
GÜVENİYOR
GÖZTEPE EVİNE
GÜVENİYOR
GÖZTEPE EVİNE
GÜVENİYOR

Süper Lig'de
deplasmanda lider

Galatasaray'a hakem
kararlarına isyan ettiği

maçta 2-1 yenilen
Göztepe, önündeki iki
karşılaşmasını Gürsel

Aksel Stadı'nda
oynayacak

Fotoğraf:
Erkan Kart
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Türkiye'nin önemli
turizm
merkezlerinden
Muğla'da, müze
ve ören yerleri,
geçen yıl 1
milyondan fazla
ziyaretçi
ağırladı. Bodrum
Sualtı Arkeoloji
Müzesi en çok gezilen
müze, Sedir Adası ile Fethiye ilçesindeki
"hayalet köy" olarak bilinen Kayaköy ise
en fazla ziyaret edilen
ören
yerleri
oldu. (AA)

HAFTANIN HER GÜNÜ
Menderes Belediyesi Veterinerlik
İşleri Müdürlüğü, hizmet saatlerini
gece yarısına kadar uzattığını duyurdu.
Haftanın her günü verilecek olan
hizmet saat 24:00’a kadar devam
edecek. Menderes Belediyesi’nden
yapılan duyuruda veterinerlik
hizmetinin, ilçe merkezinde ve
Özdere’de yer alan belediye
barınağında verildiği hatırlatıldı.

‘GELİŞMEYE DEVAM’
Konu ile ilgili açıklama yapan
Menderes Belediye Başkanı İlkay
Çiçek, “Can dostlarımızın iyiliği için
hizmet saatlerimizi uzattık.
Vatandaşlarımız bundan sonra haftanın
her günü gece yarısına kadar
veterinerliğimize ulaşabilecek. Her
hizmetimizi daha verimli hale getirmek
adına her alanda gelişmeye devam
edeceğiz” dedi. (Haber Merkezi)

Menderes Belediyesi veterinerlik hizmetini saat 24:00’a uzattı. Başkan Çiçek,
“Her hizmetimizi daha verimli hale getirmek için her alanda çalışıyoruz” dedi
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"Anadolu'nun sen yüce bir dağısın"
dizeleriyle şarkılara konu olan Ilgaz,
yalnızca kayak tutkunlarının değil doğa ve
fotoğraf tutkunlarının da gezi rotasında yer
alıyor. Karla süslenen manzaraların
arasında yürüyüş yaparak doğayı
gözlemleme fırsatı bulan ziyaretçiler, temiz
havada keyifli zaman geçiriyor.Ilgaz Dağı
Milli Parkı'nı tercih eden yürüyüşçülerden
Sinan Görgülü, "Arkadaş grubumuzla
düzenli olarak milli park sınırları içinde
yürüyüşler yaparak kış mevsiminin tadını
çıkarıyoruz. Buranın sunduğu birçok
güzellik var, takip ettiğimiz yürüyüş rotaları
yaban hayatından da izler taşıyor"
ifadelerini kullandı. (AA)
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İzmir Şehir Tiyatroları 2024-2025 sezonunun ilk üç ayında
ağırladığı 16 bin 824 seyirci sayısıyla kendi rekorunu kırdı 

Ege Üniversitesi (EÜ) Edebiyat
Fakültesi, EÜ İzmir Araştırma ve
Uygulama Merkezi, Dokuz Eylül

Üniversitesi
işbirliğinde
yürütülen
“Küçük
Menderes
Bölgesindeki
Kırsal Yerleşim
Yerlerinde Atık

Giderme Alışkanlıklarının Geçmişten
Günümüze Karşılaştırılması” isimli
proje kapsamında  “Tarihsel Süreçte
Anadolu’da Atık Yönetimi” başlıklı sergi
gerçekleştirdi. (Haber Merkezi)

Balıkesir’de MOD10 Gençlik
Orkestrası, 19 Mayıs Atatürk’ü
Anma, Gençlik ve Spor
Bayramı’nda İstanbul Şile’de
coşku dolu bir konsere imza
atacak.Okulun eğitim
faaliyetlerini yöneten Şef Sinan
Deniz Akbay ve eğitmen Nazlıcan

Üzeltürk’ün küçük yaşlardan
itibaren bu okulda eğitim
aldıklarını dile getiren MOD10
Gençlik Orkestrası Şefi Umut
Ayral, iki orkestra arasında
gerçekleşecek olan iş birliğinin
geleceğe taşınacağını
hedeflediklerini de ifade etti. (İHA)
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Atık yönetimi
sergiye taşındı

Foça Belediyesi Tiyatro Grubu, Aydın
Büyükşehir Belediyesi daveti üzerine ‘’Kanlı
Nigar’’ oynunu Şükran Güngör Yıldız Kenter
Kültür Merkezi’nde sahneye koydu. Oyun,
seyircilerden tam not aldı. Oynun yönetmeni
Erdal Dinçer, ‘’Davetiniz için Foça Belediyesi
Tiyatrosu oyuncuları ve Foça Belediye Başkanı
Saniye Bora Fıçı adına buradayız. Bizleri
seyrettiğiniz için herkese çok teşekkürlerimi
sunarım’’ dedi. (Haber Merkezi)

‘Kanlı Nigar’a Aydın
seyircisinden tam not

SAYI GİTGİDE ARTIYOR
İzmir Büyükşehir Belediyesi Şehir
Tiyatroları (İzBBŞT), Levent Üzümcü’nün
genel sanat yönetmenliğinde 2024-2025
tiyatro sezonunun ilk üç ayında 16 bin 824
seyirciye ulaşarak kendi seyirci rekorunu
kırdı. Oyunlarını 365 seyirci kapasiteli
İsmet İnönü Sahnesi’nde sanatseverlerle
buluşturan Şehir Tiyatroları için bu sayı
2021’de 5 bin 31, 2022’de 8 bin 463, 2023
yılında 11 bin 715’di.

‘SABIRSIZLANIYORUZ’
İzmir Şehir Tiyatroları Genel Sanat
Yönetmeni Levent Üzümcü, İzmirli
tiyatro seyircisinin gösterdiği ilgi
sayesinde elde ettikleri başarının
sanatın birleştirici gücünün en güzel
kanıtı olduğunu belirterek,
“Alkışlarıyla yanımızda olan her bir
seyircimize ayrı ayrı teşekkür
ediyoruz. Sezonun devamında da aynı
coşkuyla buluşmak, daha nice oyunda
birlikte olmak için sabırsızlanıyoruz”
dedi. (Haber Merkezi)

İlkay
Çiçek

Ören yerlerine
ziyaretçi akını
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